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Dijital Güvenlik Uzmanı Ali İzmirli, sosyal medyada sponsorlu olarak paylaşılan ve yapay 
zeka ile üretilen aldatıcı reklamlara karşı kişilerin bilinçli olması gerektiğinin altını çizdi

Gazeteci eser bırakır
Gazeteciliği 

değerlendiren 
Duayen Gazeteci 
Nimet Dönmez; 

“Önemli olan 
bir gazetecinin 
kendisinden 

sonra gelecek-
lere aydınlık 

yollar açması ve 
arkasında değerli 
eserler bırakma-

sıdır” diyor. 
n HABERİ 

SAYFA 2'DE

Yolun sonu yaratandır

Karatay Belediyesi ve TYB Konya Şubesi tarafın-
dan düzenlenen “Konya’da Fotoğraflarla Bir Gün” 

Sergisi’nde konuşan TYB Konya Şube Başkanı 
Ahmet Köseoğlu, “Sanat üzerine gidersin ve 

sonunda yaratıcıya ulaşırsınız” dedi.
n HABERİ SAYFA 3'TE

Hemen inanmayın! 
TANINIR KİŞİLER 
KULLANILIYOR! 

Son zamanlarda sosyal med-
yada yapay zeka ile üretilen 
reklamların artması dikkat 
çekiyor. Cumhurbaşkanı 

Recep Tayyip Erdoğan veya 
bir başka siyasetçiyi, ünlüyü 
konuşturup reklam yapıyor-
lar. Dijital Güvenlik Uzmanı 
Ali İzmirli, bu tür durumlarla 

ilgili yasal düzenlemeler 
üzerinde çalışmaların sürdü-

rüldüğünü dile getirdi.

SAHTE REKLAMA
KARŞI UYARIYOR

İzmirli, sosyal medya kul-
lanıcılarının yapay zeka ile 
üretilen sahte reklamlara 

karşı bilinçli olmasının, diji-
tal güvenlik ve bilgi doğru-
luğu açısından son derece 

önemli olduğunu vurgu-
layarak kullanıcıların her 

gördükleri içeriği sorgula-
ma alışkanlığı geliştirmeleri 

gerektiğini dile getirdi. 
n HABERİ SAYFA 6'DA

KONYA’NIN MANEVİ 
HAFIZASI YENİLENİYOR

BİSBULANS 31 İLÇEDE 
İMDADINIZA YETİŞİYOR 

Binadaki hasarlar nedeniyle yıkılması kararlaştırı-
lan, şehrin önemli hafızalarından Konya Merkez 
İmam Hatip Lisesi yenileniyor. Yeni bina için “Bir 
Tuğla da Sen Koy” bağış kampanyası başlatıldı.

 n HABERİ SAYFA 5'TE

Konya Büyükşehir Belediyesi, 635 kilometre 
bisiklet yoluyla Türkiye’de açık ara önde olan 

Konya’da “Bisbulans” adlı bisiklet tamir aracı ile 
31 ilçede hizmet vermeye başladı. Bu hizmete 

en çok sevinen ise çocuklar oldu.
 n HABERİ SAYFA 7'DE

Karatay’da yollar 
daha konforlu04

TIR duran arabaya 
çarptı, 1 kişi öldü0605

Ormanlarımızı 
yasayla korumalıyız 

Ali İzmirli

Selçuklu Belediyesi, son yıllarda spor yatırım-
larıyla dikkat çekiyor. Yaz ve kış okulları başta 
olmak üzere, uzman antrenörler eşliğinde 
olimpiyatlara sporcu yetiştirmeyi kendine 
misyon edinen Selçuklu Belediyesi, büyük 
bir gurur daha yaşadı.  

Selçuklu Belediyespor Kulübü bu sezon Türkiye 
Şampiyonaları’nda elde ettiği başarılı sonuçların 
ardından TFF tarafından 2023-2024 sezonunun en 
başarılı Futbol Kulübü seçildi. Başkan Ahmet Pek-
yatırmacı ise, sporun merkezi olduklarını söyledi. 
 n HABERİ SAYFA 11'DE

Selçuklu’ya büyük onur!Selçuklu’ya büyük onur!
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Gazeteciliğin geçmişten gü-
nümüze değişimi ve dönüşümü 
hakkında önemli bilgiler veren 
Konya’nın duayen gazetecilerin-
den Nimet Dönmez, 35 yıl önce 
mesleğini yaparken kısıtlı im-
kanlar altında çalıştıklarını ama 
eskiden bu işe daha çok saygı 
duyulduğunu aktardı. Nimet 
Dönmez, Yenigün Gazetesi’nin 
sorularını yanıtlayarak Gazete-
cilik bölümü okuyan öğrenci-
lerin çoğunun mezun olduktan 
sonra neden pişmanlık yaşadığı-
nı da açıkladı. 

“ÇOK ZORLUKLAR ÇEKTİM” 
Gazeteciliğe başlama serü-

veninizi bize anlatır mısınız? 
Ben ekonomi mezunuyum. 

Bu alanda uzmanlığım var. Eski-
den hayalim yurt dışında bulun-
maktı. O zamanlar televizyonlar 
yeni kuruluyordu. Çok yakın aile 
dostlarımız vardı gazeteci olan. 
Bir gün eve kameralarla geldi-
ler. Benimle sunum çekmek is-
tediklerini söylediler. O dönem 
haber okumak ve yazmaktan 
uzaktım haliyle. İlgi alanımda 
da yoktu. Yine de benden bir su-
num aldılar gittiler. O zamanla-
rın Hürriyet Gazetesi’nin Bölge 
Şefi, MEDAŞ’ın Basın Müşaviri, 

Konya Postası Gazetesi’nin Yazı 
İşleri Müdürü yanıma geldikle-
rinde gazetecilik kariyerim baş-
lamış oldu. Sonrasında Türki-
ye’nin ilk yerel televizyonu Sun 
Tv’ye çıktım. Ekonomi programı 
yapmamı istediler. O zaman da 
ihracat firmasında çalışıyorum. 
MEDAŞ’ın Basın Müşaviri Ha-
san Basri Elmas, “Nimet Hanım 
siz ekonomistsiniz, çok da güzel 
şeyler yapıyorsunuz. Gazetele-
rimizde ekonomi sayfaları yok. 
Bu konuda kendinizi sorum-
lu hissetmelisiniz” dedi. Beni 
Yeni Konya Gazetesi’ne götür-
dü. Oraya gidince beni sorgu-
suz sualsiz ekonomi sayfasını 
yapmaya aldılar. O zamanlar 

gazeteler milimetrik kağıtlara 
çizilerek yapılırdı ve ben mizan-
pajı bilmiyordum. Bir arkadaşı-
mızdan bunu da öğrendim. Bir 
süre sonra baktım ki; hem sayfa 
hazırlıyorum hem habere gidi-
yorum. Bir anda kendimi yoğun 
bir çalışma içerisinde buldum 
ve baktım ki gazeteci olmuşum. 
Mesleğimi öylesine çok sevdim 
ki çok heyecanlı, aktif bir mes-
lek olduğu için alıştım. Yaptığım 
ekonomi sayfaları da herkesin 
çok hoşuna gitti. Benim üni-
versiteden danışman hocam, 
“Seni burada tutmayacağım. 
Kontv’nin ekibini yeniliyoruz. 
Bunun içinde sen de olacaksın” 
dedi. Oraya beni program mü-

dürü olarak aldılar. Fakat ha-
yatımda görmediğim mobbingi 
burada yaşadım. “Eşarbı omzu-
na koydun, kot pantolon giydin” 
gibi söylemler duydum ve çalı-
şan tek bayan bendim. Çok fazla 
baskı gördüm. Dolayısıyla istifa-
mı verdim ve buradan ayrıldım. 
Çok üzüldüm. Çünkü bir sürü 
çalışmalar üretip duruyordum. 
Ki o zamanın şartları, cihazları 
kısıtlıydı. Çok zorluklar çektim. 
Buna rağmen çok çalışıyordum. 
Sonrasında girdiğim, çalıştığım 
hiçbir yerde bu mobbingi gör-
medim. Ayrıca Manşet Gazete-
si’nin kurucularındanım. Orada 
da çok güzel işler yaptık ama bir 
süre sonra gazete kapandı. Ben 

evlendikten son-
ra ise engelli bir 
çocuğum dünya-
ya geldi. Onunla 
daha iyi ilgilene-
bilmek için işime 
ara vermiştim. 
Gazeteciliği aşkla 
yapıyordum ama 
annelik ve ev-
lat aşkı daha ağır 
bastı. Ardından 
beni yine gazete-
lerden çağırdılar. 
Yeniden çalıştım. 
Şimdi gazetelerde 
yazmaya çizmeye 
devam ediyorum. 

“GAZETECİLİK 
AŞKIMDAN 

VAZGEÇMEYİ DÜ-
ŞÜNMÜYORUM” 

Eski ile günü-
müzdeki gazete-
cilik mesleği ara-
sında farklar var 
mı? 

G a z e t e c i l i k 
gerçekten çok 
zor bir meslek. 

Her yere girip çıkıyorsunuz. 
Özellikle kadın gazetecilerimiz 
bugün hâlâ daha iş yerlerinde 
mobbinge, dışarıda ise taci-
ze uğruyorlar. Çalışma şartları 
çok zor oluyor. Ama bizim dö-
nemimizdeki gazetecilik daha 
zordu. O zamanlar maaşlar çok 
daha düşüktü. Arabamız yoktu, 
çoğu yere yürüyerek giderdik. 
İnternet yoktu, ekipman kısıt-
lıydı. Aşırı derecede yorucu bir 
dönemden geçtik. 35 yıl önce-
sinden bahsediyorum. O zaman 
şimdiki gibi imkanlar yoktu. Biz 
çayı fişle alırdık, öğle yemeği-
miz yoktu. Küçücük masalar-
da daktilo ile çalışır, tasarruf-
lu hareket ederdik. Mal değil 
hizmet sattığımız için maddi 
kısmı daha düşük oluyor. Ama 
benim eğitim seviyem ve yap-
tığım özel çalışmalardan dolayı 
bulunduğum kurumlarda diğer 
arkadaşlarımdan her zaman 
daha yüksek ücret aldım. Tele-
vizyonlarda da bulundum ama 
gazeteden hiçbir zaman vaz-
geçmedim. Mürekkep kokusunu 
hep özlerim. İşin teknik yönünü 
öğrenmek için bile çok çaba sarf 
ettim. Gazete yapılırken matba-
aya gittim ve makas kullanmak 
için adamlardan izin istedim. 
Gazete çok büyük aşamalardan 
geçer. İşte bu koşuşturmanın 
içerisinde o sayfaların arasın-
da biz de kendimizi sıkıştıra-
rak bunca yıl devam ettik. Hâlâ 
daha bu aşkımdan vazgeçme-
yi hiç düşünmüyorum. Meslek 
hayatım boyunca çok yere girip 
çıktım. Kadavraları görmek için 
ölülerin arasına bile girdim. Ga-
zeteci dediğin cesur olur.
“ESKİDEN YAPTIĞINIZ İŞE SAYGI 

DUYULUYORDU” 
Eskiden gazetecilik daha mı 

güzeldi?

Eskiden yaptığınız işe saygı 
duyuluyordu. Gazeteci olarak 
bize sürekli kapılar açılıyordu. 
Yıllar önce o kadar güzel ileti-
şimler kurmuşuz ki bugün bile 
geçmişte serdiğimiz halıların 
üzerinde yürümeye devam edi-
yoruz. Gazetecilik; yazdığınız 
her kelimenin hesabını verece-
ğiniz bir iş. 

İpin ucunda gidiyorsunuz. 
Bazı insanlar detaycıdır. Yaz-
dığınız her cümleden nem ka-
panlar var. Ya da, “Ya gazeteci 
değil mi kafasına göre yazarlar” 
diyenler de bulunuyor. Önemli 
olan bir gazetecinin kendisin-
den sonra geleceklere aydın-
lık yollar açması ve arkasında 
değerli eserler bırakmasıdır. 
Benim de inşallah birkaç çalış-
mam tamamlanacak. Arkamda 
güzel eserlerimi bırakacağımı 
düşünüyorum. 

“ÖZEL SEKTÖR 
10 YUMURTAYI 1 KİŞİYE 

TAŞITIR”
Georgetown Üniversitesi 

Eğitim ve İşgücü Merkezi’nin 
yaptığı araştırmaya göre, me-
zuniyet sonrası karşılaştıkları 
zorluklar nedeniyle çıkan so-
nuçlarda bulunan bölümleri 
okumak büyük bir hayal kırık-
lığına dönüşüyor. Bu sıralama-
da “Gazetecilik” 1’inci sırada 
yer alıyor. Sizce bu neden kay-
naklanıyor?

Çünkü artık gazeteciler öz-
gürce bir şey yapamıyor. Bizim 
dönemimizde her şeyi yazabili-
yorduk. Ama şimdi herkes, “Bir 
şey yazarsam başıma iş gelir” 
düşüncesinde. Yani insanlar 
özgürce işini yapamadığından 
dolayı başarılı çalışmalar yapa-
mıyorlar. Devlet memuru olma-
yı tercih ediyorlar. Gazetecilik 
bölümünde okuyan gençler bir 
hevesle geliyorlar. Ama bir şey 
yapamıyorlar. Bezginlikler de 
oluyor. Örneğin devlet istihdam 
sağlamak için tek bir yumurtayı 
10 kişiye taşıtır. 

Ama özel sektörler 10 yu-
murtayı 1 kişiye taşıtır. Elinde 
ne kaldıysa patron bununla ida-
re eder. Bu yanlış. Çünkü üre-
timin kalitesi düşüyor ve elde 
edilen gelir azalıyor. Sıkıntı bu-
radan doğuyor. 

Teşekkür ederiz…
n TUBA KAYA

Konya’nın duayen gazetecilerinden Nimet Dönmez, günümüzde gazetecilerin özgür olmadığını vurgulayarak, “Özel 
sektörler 10 yumurtayı 1 kişiye taşıtır. Elinde ne kaldıysa patron bununla idare eder ve üretimin kalitesi düşer” dedi

Gazeteciler özgür değil! 

Nimet Dönmez



HABER-İLAN3 21 AĞUSTOS 2024

Türkiye Yazarlar Birli-
ği (TYB) Konya Şubesi 30. 
yıl etkinleri devam ediyor. 
Dünya Fotoğrafçılar Günü 
münasebetiyle Karatay 
Belediyesi iş birliği ile 
yapılan TYB Konya Şube 
Karatay Kültür Evinde Sil-
le Sanat Sarayı ile birlik-
te düzenlenen “Konya’da 
Fotoğraflarla Bir Gün” 
isimli Konya Fotoğrafları 
Sergisinde Hakan Bahçe-
ci, Reha Bilir ve Mustafa 
Çiftçi sunumlarını gerçek-
leştirdi. 

TYB Konya Şube Baş-
kanı Ahmet Köseoğlu ser-
ginin mütevazi ve anlamlı 
olduğunu belirterek; “Tek 
tanrılı dinlerde ve Müs-
lümanlıkta sanat üzerine 
gidersin ve sonunda ya-
ratıcıya ulaşırsınız. Siz-
lerin fotoğraflarını çekti-
ğiniz, resmettiğiniz tüm 
o güzel eserlerin aslında 
gerçek yaratıcısı olan Al-
lah’a doğru varırız, çün-
kü gerçek sanatçı O’dur. 
‘Anladım işi, sanat Allah’ı 
aramakmış…’ diyor Necip 
Fazıl.” dedi.
FOTOĞRAF İLETİŞİM ARACI

İletişim alanında fo-
toğrafın önemini vurgu-
layan Fotoğraf Sanatçısı 
Hakan Bahçeci; “Fotoğra-
fın güçlü bir dil olduğunu 
her zaman söylerim. İzin 
verirseniz, fotoğrafın nasıl 
bir iletişim aracı olduğuna 
dair kısa ve felsefi bir de-
neme yapacağız. Sohbet 
sırasında soru sormak is-
terseniz, lütfen müsaade 
alarak konuşalım. Böylece 
daha interaktif bir ortam 
yaratmış oluruz” diye ko-
nuştu. 

FOTOĞRAFÇILIK DA
 İLHAM İŞİDİR 

Fotoğrafçılığın eğlen-
celi kısımlarına değinen 
Sille Sanat Sarayı Kuru-
cusu, Fotoğraf Sanatçısı 
Reha Bilir, şunları kaydet-
ti; “Şimdi, biraz gezi fo-
toğrafçılığı üzerine konuş-
mak istiyorum. Hepimiz 

fotoğraf çekmeyi seviyo-
ruz, bunun için buradayız. 
Aynı zamanda gezmeyi de 
seviyoruz ve gezilerimiz 
sırasında çektiğimiz fo-
toğrafların ne anlama gel-
diğini bilmek, onları nasıl 
değerlendireceğimizi an-
lamak önemli. Sadece bi-
rer belgesel mi çekiyoruz, 
anı mı biriktiriyoruz, yok-
sa sanatsal bir amaç mı 
güdüyoruz? Bu konulara 
biraz değinmek istiyorum.

Özellikle yarışmala-
rı takip eden arkadaşlar 
için, Uluslararası Fotoğ-
raf Sanatı Federasyonu 
(FIAP) ve Photographic 
Society of America (PSA) 
gibi organizasyonların 
gezi fotoğrafı tanımlarını 
paylaşmak istiyorum. Bir 
yarışmada gezi fotoğra-
fı olarak değerlendirilen 
fotoğrafların, bir ülkenin 
karakteristik özelliklerini 
veya kültürünü doğal ha-
liyle yansıtması gerekti-
ğini bilmemiz önemli. Fo-
toğrafçılık için özel olarak 
düzenlenmiş etkinlikler-
den veya kiralanmış ko-
nulardan elde edilen gö-
rüntülere izin verilmiyor. 
Yani, sunduğunuz fotoğ-
raf, o yere gezi amacıyla 
gittiğinizde doğal olarak 
bulabileceğiniz bir sahne 
olmalı. Örneğin, Eşrefoğ-
lu Camii'nin önünde çeki-
len bir semazen fotoğrafı, 
eğer bir kurgulama değil-
se, gezi fotoğrafı kategori-
sine giremez. Ancak Mev-
lana Kültür Merkezi'nde 
çekilen bir sema töreni fo-
toğrafı, o mekanda düzenli 
olarak yapılan bir etkinlik 
olduğu için gezi fotoğrafı 
niteliği taşır.

Neden geziyoruz? Yeni 
arkadaşlar edinmek, sev-
diklerimize daha yakın 
olmak, yalnız kalmak, öz-
gür hissetmek, macera 
yaşamak, öğrenmek, farklı 
kültürleri keşfetmek gibi 
birçok nedenimiz var. Gezi 
fotoğrafçılığı, bir bölgenin 

coğrafyasını, insanlarını, 
kültürünü, geleneklerini 
ve tarihini belgelemeyi 
amaçlar. Gezi fotoğrafçı-
lığı, günümüzün tarzını 
büyük ölçüde National 
Geographic gibi dergiler-
de yapılan çalışmalardan 
almıştır. Anı fotoğrafı, o 
anı geleceğe taşıma ama-
cı güder, belgesel fotoğraf 
ise bir olayı olduğu gibi 
aktarmaya çalışır. Sanat 
fotoğrafı ise yaratıcılığı ve 
hayal gücünü ön plana çı-
karır. Fotoğrafçılık, sanatın 
birçok dalı gibi, bir ilham 
işidir. İlham, Allah'ın bize 
verdiği bir mesajdır ve bu 
mesajı sanata dönüştüre-
rek insanları etkilemeye 
çalışırız. Bu nedenle, sa-
nat aslında ilahi bir yara-
tımın yansımasıdır.” 

HER FOTOĞRAF
 FARKLI BİR HİKAYE 
Anadolu Ajansında 

foto muhabir olarak görev 
alan Mustafa Çiftçi ise; 
“Gördüğünüz bu fotoğraf-
lar, çeşitli etkinliklerde ve 
zorlu koşullarda çekildi. 
Paris Olimpiyatları olduk-
ça yorucuydu; her etkinlik 
farklı alanlarda gerçek-
leşiyordu, bu da sürekli 
hareket halinde olmamızı 
gerektiriyordu. Sabahın 
erken saatlerinde başlayıp 
gece geç saatlere kadar 
çalıştık. Ancak işimizin 
sadece haber fotoğrafçılığı 
olmadığını, aynı zamanda 
sanatsal bir yaklaşım ser-
gilemeye çalıştığımızı be-
lirtmek isterim. Fotoğraf-
larımızda estetik bir değer 
sunmak, olayları sadece 
belgelemekle kalmayıp 
aynı zamanda bir sanat 
eseri yaratmak da önem-
li bir hedefimiz” diye ko-
nuştu. Program sonunda 
konuşmacılara TYB Konya 
Şubesi Yayınları takdim 
edilirken salondaki tüm 
katılımcılara da 12. ve 13. 
Mevlâna Şiir Şöleni kitap-
ları hediye edildi.
n HABER MERKEZİ 

“Konya’da Fotoğraflarla Bir Gün” Sergisi’nde konuşan TYB Konya Şube Başkanı 
Ahmet Köseoğlu, “Sanat üzerine gidersin ve sonunda yaratıcıya ulaşırsınız” dedi 

Sergiyi gezen 
Konya’yı gördü

GÜVENİLİR VE DOĞRU HABERİN ADRESİ     www.konyayenigun.com



Karatay Belediyesi, ilçenin 
daha estetik, güvenli ve kon-
forlu bir ulaşıma kavuşması 
adına Fen İşleri Müdürlü-
ğü’ne bağlı bütün ekipleriy-
le sahada çalışmaya devam 
ediyor. Ekipler, bu kapsamda 
Karakaya-Divanlar Mahallele-
ri arasındaki bağlantı yolunda 
yol yenileme ve sathi kaplama 
çalışması yürütüyor. 

Karatay’ın tamamında yü-
rütülen çalışmalarla ulaşım 
ağını her geçen gün daha 
konforlu hale getiren Karatay 
Belediyesi, ilçenin dört bir ta-
rafında yol yapım, parke taşı 
döşeme, asfalt serim ve çev-
re düzenleme çalışmalarına 
hız kesmeden devam ediyor.  
Karatay Belediyesi Fen İşleri 
Müdürlüğü ekipleri bu kap-
samda Karakaya-Divanlar 

arasında yol yenileme ve sathi 
kaplama çalışması yürütüyor. 

TÜM EKİBİMİZLE 
HEMŞEHRİLERİMİZ İÇİN HEP 

SAHADAYIZ 
Karatay Belediye Başka-

nı Hasan Kılca, gerçekleştir-
dikleri çalışmalarla Karatay’ı 
konforlu, estetik ve çok daha 
güvenli bir ulaşım ağında ka-
vuşturmaya çalıştıklarının al-
tını çizdi. 

Başkan Hasan Kılca; “Ka-
ratay’ımız sürekli büyüyen, 
gelişen bir konumda. Biz de 
vatandaşlarımızın isteklerine 
daha hızlı cevap vermek için 
gece gündüz çalışıyoruz. Di-
ğer hizmetlerimizde olduğu 
gibi yol ve asfalt çalışmaları-
mız da hız kesmeden devam 
ediyor. Şu anda Fen İşleri Mü-
dürlüğü ekiplerimiz Karaka-

ya-Divanlar Mahallelerimizin 
bağlantı yolunda sathi kapla-
ma çalışması gerçekleştiriyor. 
Yaptığımız tüm hizmetler, 
hemşehrilerimiz ve Karatay’ı-
mız için. Hemşehrilerimizin 
rahatı adına cadde ve sokak-

larımızı hak ettikleri konuma 
ulaştırmak için çalışıyoruz. 
Tüm ekibimizle her daim sa-
hadayız. Hizmetlerimizin Ka-
ratay’ımıza ve Konya’mıza 
hayırlı olmasını temenni edi-
yorum” dedi.n HABER MERKEZİ 

Sosyal Sendikacılık anlayı-
şıyla üyeleri için önemli proje-
ler hayata geçiren Sağlık-Sen, 
kreş hizmetini genişletmeyi 
sürdürüyor. Bu kapsamda Sağ-
lık-Sen Kreş’in üçüncüsü Kon-
ya’da açıldı. Konya’da hizmet 
vermeye başlayan Sağlık-Sen 
Kreş’le ilgili bilgi veren Sağ-
lık-Sen Konya Şube Başkanı 
Kerem Şafak, “Önemli bir so-
run olan kreş sorunu çözüme 
kavuşturuldu. Konya Şehir 
Hastanesi’ne 700 metre me-
safede bulunan, 75 öğrenci 
kapasiteli kreşimiz 12 Ağus-
tos itibariyle hizmet vermeye 

başladı. Kaliteli bir eğitim için 
yapılması gereken ne var-
sa yapıldı. Fiyat açısından da 
Konya piyasasının çok altın-
da olan kreşimiz, üyelerimize 
mali olarak da katkı sağlıyor. 
Kreşimizde; İngilizce eğitimi, 
ahşap atölyeleri, akıl ve zeka 
oyunları gibi birçok faaliyet-
te bulunmaktadır. Üyeleri-
mizden talep gelmesi halinde 
Konya’mızın diğer bölgelerin-
de de bu hizmeti vereceğiz. 
Sağlık-Sen Kreş’imiz sağlık ve 
sosyal hizmet çalışanlarımıza 
hayırlı olsun.” dedi.
 n HABER MERKEZİ

Seydişehir Belediyesi ta-
rafından baba-çocuk ilişkisi-
ni güçlendirmek, aileler arası 
sosyal ve kültürel bağların 
pekişmesi amacı ile düzenle-
necek olan “Baba-Çocuk Kam-
pı” başlıyor. Belediye Başkanı 
Hasan Ustaoğlu, 24-25 Ağus-
tos 2024 tarihlerinde Kuğulu 
Tabiat Parkı Amfi Tiyatro ala-
nında gerçekleştirilecek olan 
kamp için kayıtların devam 
ettiğini kaydetti.  Seydişehir 
Belediyesi organizasyonu ile 
küçük yaşta çocuklara doğa 
sevgisini aşılamak ve farklı 
kuşakların birbirlerine dene-
yimlerine aktarmaları adına 
gerçekleştirdiği baba-çocuk 
kamp etkinliklerine 6-16 Yaş 
arası çocuklar ve babaları ka-
tılabilecek. Kültürel ve sosyal 
etkinlikler anlamında yenilik-
lere imza attıklarını kaydeden 
Belediye Başkanı Hasan Us-
taoğlu; “Çadırlar kurulacak, 
kamp ateşi yakılacak, çocuk 

oyunları, macera Parkuru gibi 
oyunlar oynanacak, doğa yü-
rüyüşleri, masal dinletileri, 
açık hava sinema gösterimleri, 
spor tırmanışı, doğada yıldızla 
yön bulma eğitimi ile çocuk-
lar ile babaları unutulmaya-
cak bir hafta sonu geçirecek. 
Bu yıl ilk kamp etkinliğimize 
baba-çocuk kampımız ile baş-
lıyoruz. Çocukları doğa ile iç 
içe bırakarak farklı deneyim-
leri birbirlerine aktarmalarına 
olanak sağlama amacıyla kam-
pımızın ilk buluşmasını 24-25 
Ağustos’ta gerçekleştireceğiz. 
Çocuklara ve ailelere yönelik 
proje ve etkinler düzenlemeye 
devam edeceğiz.  Başvurular 
www.seydisehir.bel.tr inter-
net adresinden yapılacak olup, 
detaylı bilgi almak isteyen va-
tandaşlarımız 0 332 582 34 
28 numaralı telefondan ulaşa-
rak bilgi alabilirler” ifadelerini 
kullandı.
 n HABER MERKEZİ

Sağlık-Sen Kreş’in 
üçüncüsü Konya’da açıldı

Baba çocuk ilişkileri 
daha da güçlenecek

Cumhurbaşkanlığı Strateji ve Büt-
çe Başkanlığı 2024 yılı Mart sonu itiba-
rıyla kamu personel istatistiklerini açık-
ladı. Açıklanan verilere göre 5.238.424 
(Aralık sonunda 5.175.171) kamu per-
soneli istihdam edilmektedir. 

Üç aylık dönemde 63 bin 253 per-
sonel artışı olduğu anlaşılıyor. Ancak, 
açıklanan rakamların daha önce de ifa-
de ettiğimiz üzere geçmiş yıllara göre 
çok yüzeysel kaldığı görülmektedir.

Nüfusuna göre Türkiye'nin illeri, 
Adrese Dayalı Nüfus Kayıt Sistemi 
sonucunda elde edilen verilere göre, 
2024 yılı başı itibarıyla Türkiye'nin 
nüfusu 85.372.377'dur. Bu rakam, ilk 
resmî nüfus sayımının yapıldığı 1927 
yılında 13,6 milyondu.

10 Haziran 2024 tarihinde açıkla-
nan işgücü istatistiklerine göre işsizlik 
oranı 2024 yılı Nisan ayında yüzde 8,5 
seviyesinde gerçekleşti.

İstihdam edilenlerin sayısı 32 mil-
yon 266 bin kişi, istihdam oranı ise 
yüzde 49 oldu.

Mevsim etkilerinden arındırılmış 
veriler dikkate alındığında;

İstihdam edilenlerin sayısı 32 mil-
yon 618 bin kişi, istihdam oranı ise 
yüzde 49,5 olarak gerçekleşti.

İşgücü 35 milyon 661 bin kişi, 
işgücüne katılım oranı ise yüzde 54,2 
olarak gerçekleşti.

Bu gelişmeler neticesinde mevsim 
etkilerinden arındırılmış işsizlik oranı 
yüzde 8,5 oldu.

Milli Eğitim Bakanlığı örgün eğitim 
istatistiklerine göre Türkiye genelinde 
2022/23 eğitim ve öğretim dönemin-
de örgün eğitime devam eden öğrenci 
sayısı 19 milyon 904 bin 679 oldu. Bu 
öğrencilerin %51,6'sını erkek öğrenci-
ler, %48,4'ünü ise kız öğrenciler oluş-
turdu.

2023-2024 akademik yılında 
Türkiye'de ön lisans, lisans, yüksek 
lisans ve doktora düzeylerinde toplam 
6.950.142 öğrenci eğitim görmektedir 
(Kaynak: TÜİK,2024).

Bu veriler ışığında 85 milyon nüfu-
sumuzun:

32 milyonu çalışan kesim,
16 milyonu emekli,
20 milyonu orta öğretim öğrencisi,

7 milyonu yükseköğ-
retim öğrencisi,

7 milyonu işsiz,
3 milyonu da  diğer 

kesim olarak değerlendi-
rilebilir..

Kayıt dışı çalışmaları 
bir kenara bırakırsak 32 
milyon çalışıp, 85 milyon 
kişiyi besliyor tablosu or-
taya çıkıyor. Bunun başka 
hesabı varsa biri çıksın 
açıklasın..

***  
80 yıllarda ülkemizde sanayi ve 

üretim alanları bu kadar geniş olmasa 
da her aile ferdi işin bir ucundan tutar 
çalışırdı.

Yaz tatilleri gençler okul harçlıkla-
rını çıkarmak için mutlaka bir yerlerde 
olsa çalışırdı. Kırsal kesimde ise anne-
ler-kızlar hep birlikte çapa, ot yolma, 
meyve toplamaya giderler ev hanesine 
âcizane katkı bulunurlar. Evin okuma-
yan çocuğu daha 14-15 yaşında sana-

yiye çırak verilirdi.
Meslek liselerinin bir 

değeri vardı. Üniversite 
kazanmak, üniversitede 
okumak zor işlerdi…

Üniversite sayısı bu 
kadar çok değildi. (Şim-
diki gibi her yerde üniver-
site yoktu.)

Şimdi gençlerimize 
sorsak:

-Çobanlık yapar mı-
sın? 

“Yok almayayım” 
“Kim yapacak?” 
“Afganlar.” 
-Tarlada çalışır mısın? 
“Yuh, daha neler!” 
“Kim yapacak?” 
“Türkmenler.” 
-Bebek bakıcılığı yapar mısın? 
“Ben kendi bebeğime bakmıyo-

rum, başkasının bebeğine niye baka-
yım?”

 “Kim yapacak?”

 “Özbekler.”
” -Çay, fındık toplar mısın? 
“Başka işim mi yok?”

 “Kim yapacak?” 
“Gürcüler.(Şu sıralar Afrikalılar) 
-Sanayide, fırında, inşaatta, kazma 

kürek işinde çalışır mısın? 
“Enayi beni mi buldun?”
 “Kim yapacak?”
 “Suriyeliler…” 
Sonuç:
- Defolup gitsinler...
 “Öyle mi... Yahu senin benim 

tenezzül etmediğimiz bu işleri kim ya-
pacak?” 

“Bana ne hacı? 
Kim yaparsa yapsın. 
Sen bana devlette bir iş veya Sa-

bah 9-Akşam 5, vardiyasız, masa başı 
güzel bir iş var mı, onu söyle!

“Amele miyiz biz?”
Çocuklarımız iş beğenmiyor. Yo-

rulmadan, terlemeden masa başı iş 
arıyorsa bunun sorumlusu hepimiz 
değil miyiz?

Her gencimiz kendi kabiliyetine 
göre değerlendirmek diye bir sistem 

kuramadık. Adam kayırma, torpil, liya-
katsizlik derken bütün güzellikleri heba 
ettik.

En kötüsü hangi iş alanında olursa 
olsun “helal kazanılan 1 TL’nin haram 
kazanılan 100 TL’den daha hayırlı oldu-
ğu” şuurunu kaybettik.

Hepimizin çocuğu profesör, bilim 
adamı, yani büyük adam olacağı için 
(!) küçük işleri de yabancılara havale 
ettik.

Ortada herkesin yapabileceği iş 
var. Kimse burnundan kıl aldırmıyor. 
Peki “sen ağa ben ağa bu inekleri kim 
sağa..”

Yazık oluyor ülkemizin potansiye-
line…

Allah akıl, fikir versin…
Son sözümüz Gazi Mustafa Kemal 

Atatürk’ den:
“Çalışmadan, yorulmadan, üret-

meden rahat yaşamak isteyen top-
lumlar; önce haysiyetlerini sonra 
hürriyetlerini ve daha sonra da istiklal 
ve istikballerini kaybetmeye mahkûm-
durlar.” 

Baki Selamlar..

SEN AĞA BEN AĞA, BU İNEĞİ KİM SAĞA? 

haber@konyayenigun.com
DR. HASAN ÇAĞLA

Karatay Belediyesi Karakaya-Divanlar Mahalleleri arasındaki bağlantı yolunda yol yenile-
me ve sathi kaplama çalışması yürütüyor. Bu sayede yol daha güvenli ve konforlu olacak 

Karatay sahada 

Necmettin Erbakan Üniver-
sitesi (NEÜ), 2024 Erasmus+ 
KA171 kapsamında iş birliği ağı-
nı 18 ülkeyle daha genişletti ve 
geçen yıla göre yüzde 228 artışla 
171 bin 224 avro proje desteği 
kazandı. NEÜ, projesi kabul edilen 
Türkiye’deki 116 üniversite ara-
sında 12. sırada yer aldı. 

2024-2025 eğitim öğretim 
döneminde hayata geçirilecek 
olan KA171 projesi ile NEÜ, Ka-
nada, Endonezya, Hindistan, Ja-
ponya, Malezya, Pakistan, Arna-
vutluk, Bosna Hersek, Kosova, 
Azerbaycan, Moldova, Ukrayna, 
Cezayir, Ürdün, Kazakistan, Öz-
bekistan, Kenya ve Sudan’daki 

üniversitelerle öğrenci, öğretim 
üyesi ve idari personel değişimi 
yapacak.

2024 yılında toplam 141 proje 
başvurusunu değerlendiren Tür-
kiye Ulusal Ajansı, 116 üniver-
sitenin projesini kabul etti. NEÜ, 
Türkiye Ulusal Ajansı tarafından 
onaylanan proje ile 171 bin 224 
avro bütçe alarak Türkiye gene-
linde 12. sıraya yerleşti. 

“ERASMUS DESTEKLERİNİ 
YILDAN YILA ARTIRIYORUZ”
Konuyla ilgili açıklamalarda 

bulunan NEÜ Dış İlişkiler Genel 
Koordinatörü Prof. Dr. Fırat Yaldız, 
kabul edilen projede amaçlarının, 
NEÜ’nün Avrupa Birliği dışındaki 

üniversitelerle olan iş birliğini ge-
liştirmek olduğunu söyledi.

Necmettin Erbakan Üniversi-
tesinin, Türkiye Ulusal Ajansın-
dan 2019 yılında 4 bin 620 avro 
(1 ülke), 2022 yılında 39 bin 650 
avro (5 ülke) destek aldığını ak-
taran Prof. Dr. Yaldız, “Türkiye 
Ulusal Ajansından 2023 yılında 
52 bin 095 avro (11 ülke) destek 
aldık, 2024 yılında ise 171 bin 
224 avroluk (18 ülke) destekle bu 
alanda geçen yıla göre yüzde 228 
artış sağladık” şeklinde konuştu. 

“ULUSLARARASILAŞMA 
ÇALIŞMALARININ KARŞILIĞINI 

GÖRMEK MEMNUNİYET VERİCİ”
Uluslararası mecrada ya-

pılan her bir çalışmanın çok 
kıymetli olduğunu vurgulayan 
NEÜ Rektörü Prof. Dr. Cem 
Zorlu ise, “Üniversite olarak 
uluslararası projelere önem ve-
riyor ve bunun karşılığını alma-
nın mutluluğunu yaşıyoruz.

 Bu vesileyle, Erasmus+ 
KA171 projesinin hazırlanma-
sında emeği geçen, başta Eras-
mus Koordinatörlüğü personeli 
olmak üzere tüm akademik ve 
idari personele, ayrıca ulus-
lararası iş birliklerine önem 
ve destek veren Türkiye Ulu-
sal Ajansına teşekkür ederim” 
dedi.
n HABER MERKEZİ 

NEÜ, 171 bin 224 Avro proje desteği aldı
Hasan Ustaoğlu
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Hollanda'da yaşayan ve boyun 
seviyesinde oluşan omurilik erime-
sine bağlı yürüyemez hale gelen 
56 yaşındaki gurbetçi kadın, Türki-
ye'de geçirdiği omurilik ameliyatıy-
la iyileşti. Başkent Amsterdam'da 
yaşayan Gülten Durmuş, 3 yıl önce 
ellerinde ve kollarında, uyuşma 
başta olmak üzere çeşitli rahatsız-
lıklar yaşamaya başladı. Durmuş'a, 
başvurduğu bir hastanede, şikayet-
lerinin psikolojik olduğu söylenerek 
antidepresan tedavisi uygulandı. Şi-
kayetleri artmaya devam edince bir 
başka hastaneye başvuran Durmuş, 
orada da sinir sıkışması tanısıyla el 
bileğinden ameliyat edildi. Zamanla, 
yürüyemez, günlük ihtiyaçlarını kar-
şılayamaz duruma gelen Durmuş, 
tekerlekli sandalyeye bağlı yaşamı-
nı sürdürmeye başlayınca, çareyi 
Türkiye'de aramaya karar verdi. 
Konya'daki özel bir hastanenin Be-
yin ve Sinir Cerrahisi Kliniği Sorum-
lusu Prof. Dr. Erdal Kalkan'a ulaşan 
Durmuş'a, ileri tetkik ve inceleme 
sonucu, boyun seviyesinde omuri-
lik erimesi tanısı konuldu. Durmuş, 
başarılı geçen omurilik ameliyatının 
ardından, devam ettiği fizik tedaviy-

le yeniden ayağa kalktı.
"TANIYI KOYDUĞUMUZ ANDAN İTİBA-

REN CERRAHİSİNİ DE 
PLANLADIK"

Prof. Dr. Kalkan, “Bu hastalık, 
süreç içinde giderek kötüleşiyor. 
Omurilikte meydana gelen hasar da 
geriye dönmez. Son derece tehlikeli 
ve zamanında müdahale edilmesi 
gereken bir rahatsızlıktır. Tanıyı koy-
duğumuz andan itibaren cerrahisini 
de planladık. Omurilik sıkışıklığını 
kaldırdık. Omurga kanalını, boynun 
arka tarafından yaptığımız ameliyat-
la genişlettik. Mini plak ve vidalar da 
kullandık” dedi. Durmuş da yeniden 
ayağa kalkabildiği için çok mutlu ol-
duğunu söyledi.  n AA

İzmir Konyalılar Federasyonu 
Başkanı Celal Kurşun, İzmir’deki 
yangınlarla ilgili açıklamalarda bu-
lundu. Federasyon binasında yaptı-
ğı açıklamada geçmiş olsun dilekle-
rini ileten Başkan Kurşun, yangında 
mağdur olanlara metanet ve sabır 
diledi. Türkiye’yi yakan bu tür yan-
gınların failleriyle ilgili caydırıcı 
yasal düzenlemeler yapılmasının 
gerekliliğine vurgu yapan Kurşun; 
“Acilen ormanlarımızı ve ülkemizi 
koruyan ikinci bir çelik kubbe ola-
cak yeni yasal düzenlemeler çıka-
rılmalı, devlet kontrolü ve organi-
zesinde tarihimizin en büyük ağaç 
dikme kampanyaları hemen başla-
tılmalıdır. Bizler Konyalılar Federas-
yonu olarak her türlü ağaç dikme 
kampanyalarına destek verecek, 
yangınlardan mağdur olmuşların 
yanında olmaya çalışacağız. Devle-
timizin ilgili kurumları ve tüm sivil 
toplum kuruluşları ile iş birliğine 
hazırız” dedi. 
YANGINLARDA SABOTAJ İHTİMALİ 

ÖNCELİKLE ARAŞTIRMALIDIR
“Yangınlar enerjini kaybetti 

ama, yüreklerimiz hala yanıyor” 

diyen Kurşun, İzmir'de bir günde 
73 ayrı noktada yangın çıkmasının 
rastlantı olamayacağını vurgulaya-
rak şu değerlendirmelerde bulun-
du; “Devletin zirvesinde bu yangın 
terörü tartışılmalı, istihbarat, gü-
venlik ve akademik açılardan çok 
ciddi bir biçimde araştırılmalıdır. 
Olayı sabote edenler ve aldıkları ce-
zalar, devlet sırları hariç kamuoyu 
ile paylaşılmalıdır. Böylelikle yangın 
teröristlerinin hedefi olan; hizmet 
eksikliği gibi gerekçelerle devleti 
halkın gözünden düşürme, ekono-
mik zafiyete uğratma gibi olumsuz 
haller amacına ulaşamayacaktır.”
n HABER MERKEZİ

Konya’nın manevi mimarların-
dan merhum Hacıveyiszade Musta-
fa Kurucu Hocaefendi ve şehrin ileri 
gelenleri tarafından temeli 29 Ekim 
1951’de atılan Konya İmam Hatip 
Lisesi (Merkez İmam Hatip) yenile-
niyor. 72 yıl boyunca binlerce öğren-
ci mezun eden ve Konyalıların yaşa-
mında çok özel bir yeri bulunan lise, 
son depremler sonrasında kolonları 
ve duvarlarında hasar meydana gel-
di. Binanın yıkılıp yeniden inşa edil-
mesi kararının ardından harekete 
geçildi ve lisenin yıkım çalışmaları 
tamamlandı. Hazırlanan proje kap-
samında da 64 derslikli spor ile kon-
ferans salonlarından oluşan yeni bir 
okul binasının yapımı için çalışmalar 
sürüyor. Konya tarihinin önemli ha-
fızalarından birisi olan söz konusu 
okulun yeniden yapımı için ise Türk 
Anadolu Vakfı ve Konya İmam Ha-
tip Lisesi Yaptırma ve Yaşatma Der-
neği, “Bir Tuğla da Sen Koy” adlı bir 
bağış kampanyası başlattı. 

72 yıllık geçmişiyle Konya’nın 
yakın geçmişine ve eğitim hayatı-

na damgasını vuran Konya İmam 
Hatip Lisesi (Merkez İmam Hatip) 
yenileniyor. 

YENİ BİNA İÇİN “BİR TUĞLA DA 
SEN KOY” BAĞIŞ KAMPANYASI 

BAŞLATILDI
Mülkiyeti Türk Anadolu Vak-

fı’na ait olan Merkez İmam Hatip 
Lisesi’nin yenileme çalışmaları kap-
samında ise “Bir Tuğla da Sen Koy” 
adlı bir bağış kampanyası başlatıldı.  
Konuyla ilgili olarak açıklama ya-
pan Konya İmam Hatip Lisesi Yap-

tırma ve Yaşatma Derneği Başkanı 
Fehmi Adam; “Konya İmam Hatip 
Okulu’muz, 29 Ekim 1951’de, şeh-
rimizin manevi mimarlarından Ha-
cıveyiszade Mustafa Kurucu Hoca 
Efendimizin ve Konya’nın ileri ge-
lenlerinin dualarıyla atılmış, bir 
yılda da bitirilerek eğitim ve öğre-
time başlamıştı. O günden bugüne 
kadar aradan geçen 72 yılda mem-
leketimize, milletimize, kendisine 
ve ailesine faydalı birçok gencimiz 
okulumuzdan mezun olmuş, ülke-
mizin muasır medeniyetler sevi-
yesine çıkmasında her kademede 
hizmette bulunmuşlardır. Konya’nın 
yakın geçmişine ve eğitim hayatına 
damgasını vurmayı başarmış lise 
binamızın kolonları ve duvarların-
da aradan geçen zamanın yanı sıra 
son depremler sonrasında hasarlar 
meydana geldi. Binanın yıkılıp ye-
niden inşa edilmesi kararı alındı ve 
hemen harekete geçildi. Lisemizin 
yıkım çalışmaları tamamlandı. Ha-
zırlanan proje kapsamında da 64 
derslikli spor ile konferans salonla-

rından oluşan yeni bir okul binasının 
inşası için çalışmalarımız sürüyor. 
Bu amaçla da Konya İmam Hatip 
Lisesi Yaptırma ve Yaşatma Der-
neği ile Türk Anadolu Vakfı olarak 
‘Bir Tuğla da Sen Koy’ adlı bir bağış 
kampanyası başlattık. Amacımız; 
fikrinde, temelinde ve her tuğlasın-
da bizzat Konyalı hemşehrilerimizin 
emeği ile katkısı bulunan bu tarihi 
binanın yerine yapılacak yeni eğitim 
tesisin de aynı hassasiyetle hayata 
geçmesidir. Dolayısıyla güç birliği 
yapılarak, kolektif akılla ve Konyalı 
hemşehrilerimizin maddi ve mane-
vi desteğiyle yeni binamızın yeni yü-
züyle halkımızın hizmetine sunmayı 
hedefliyoruz. Tüm hemşehrilerimi-
zin desteğini ve duasını bekliyoruz” 
ifadelerini kullandı. 

Öte yandan; Konya İmam Hatip 
Lisesi Yaptırma ve Yaşatma Derne-
ği koordinasyonunda yürütülen söz 
konusu kampanyaya katılmak için 
www.merkezimamhatip.com adre-
sinden detaylı bilgi alınabiliyor. 
n HABER MERKEZİ
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Fehmi Adam

Kadınhanı ilçesi köylerinde (yani 
mahallelerinde) düğünlerde silah 
atma hızlandı.

Ne oluyor köylülere?
Tedbirler azaldı her halde öyle 

görünüyor.
Vatandaş zengin fakir ayrımımı 

yapılıyor diyor.
Zengin düğünlerinde köylerde 

bol bol silah atılıyor ama fakirin dü-
ğününde jandarma kösede bekliyor 
diye isyan ediyorlar.

Köylerde zenginin düğününde 
saatlerce silah atılıyor jandarma 
ikaza geliyor diyen vatandaşlar bu 
durumun düzelmesini bekliyorlar.

D ü ğ ü n -
lerde davete 
giden va-
tandaşlar sunu söylüyor artık silah 
atılıyorsa düğünler hemen kapatılsın 

Gelip de silah atmayın demekle 
olmuyor bu sorunu çözemezsiniz.

Bunları ben söylemiyorum.
Çıkarlar vatandaşa sorarlar.
Neyin ne yapılmak istendiğini.
İlçe jandarma komutanı tavır ko-

yacaktır koysun önemli değil.
Koydu da zaten ONU DA ANLA-

MIYORUM DA!
Ben herkesin işini yapmasından 

yanayım.

Vatandaşların be-
davaya ölmesini iste-
miyorum.

Düğünlerde silah 
atmak tan ölenlerin he-
sabını ben vermeyece-
ğim Allah’a!

Önlem almayanlar 
verecek.

Göz yumanlar ve-
recek.

Yetim kalanların 
hesabını bana sorma-
yacak Cenab-ı Hakk.

Ben 50 yıldır gaze-
teciyim.

Bugüne kadar hep 
gerçekleri yazdın kimin 
işine gelir kimin işine 
gelmez beni ilgilendir-
miyor.

Ama herkes bir 
şeyleri biliyor ama ne-
dense yapmak istemi-
yor görünüyor.

Gidip de ihbarda 
bulunulduğu zaman ih-

bar edenin kim olduğu hemen kim-

ler tarafından 
söyleniyorsa 
açığa çıkıyor. 

Ondan sonra insanlar bana ulaşıp 
derdini sorunları köyün sorunlarını 
anlatıyor sana zahmet bir yaz diyor 
bende yazıyorum.

Ama birileri de bozuluyor.
Benim derdim canlar, yanma-

sın, insanlar çocuklar, pisliğe bulaş-
masın ne kadar insan kurtarırsan o 
kadar yasam kolay olur, millet yasar.

Uyuşturucu ile ilgili bir yazı yaz-
dık birileri bozuldu gerçeği söyledik 
diye gecen hafta iki kişi tutuklandı 

O çocukların aileleri feryat edi-

yordu beni eleştiren muhtarlar o 
çocukların vebali de size. Gidin o 
çocukların ailelerinden özür dileyin 
hiçbir şey yokmuş gibi eleştiri yap-
tınız ya o çocuklar içerde yatıyor o 
çocukların yerinde sizin çocukla-
rınızda olabilirdi bunu kafanıza iyi 
sokun.

Neyse düğünlerde silah atma 
isinin artık bitmesi gerekiyor in-
sanlar ölmesin, çocuklar yetim 
kalmasın aileler yıkılmasın benden 
söylemesi. Bizim basımızdaki yetki-
liler ister engelleyin ister hiçbir şey 
yokmuş gibi davranın bu dünyanın 
öbür tarafı var.

MİLLET SİLAH ATMAK İÇİN YARIŞMAYA YENİDEN BAŞLADI GÖZÜNÜZ AYDIN 

haber@konyayenigun.com
YALÇIN DİNÇ

Lale Bahçe Yolu’nda, Dil-
taş Düğün ve Kongre Merkezi 
üzerindeki caddede trafik lam-
bası, şerit ve kavşak bulunma-
ması kazalara davetiye çıkartı-
yor. Bu yolu kullanan yayalar 
ile sürücüler ise kavşakta dü-
zenleme istiyor. 

Konya’da düzenlenmesi 
gereken bir cadde daha! Lale 
Bahçe Yolu, Diltaş Düğün ve 
Kongre Merkezi üzerindeki 
cadde; şerit, trafik lambası 
veya kavşak bulunmamasın-
dan kaynaklı olarak hem ya-
yalar hem de sürücüler için 
tehlike arz ediyor. Sağa, sola 
ya da karşı yola geçmek iste-
yen sürücülerin araçları ortaya 

adeta karmaşık ve tehlikeli bir 
görüntü çıkarıyor. Dolayısıyla 
bu yolu kullanan kişiler hayati 
tehlike ile karşı karşıya kalıyor.

BİR AN ÖNCE 
DÜZENLEME YAPILSIN! 

Lale Bahçe yolu, düğün 
salonlarının güzergahı oldu-
ğu için çok fazla kullanılıyor. 
Özelikle belediye otobüsleri-
nin sıkça geçti bu caddede bir 
an önce düzenlemelerin yapıl-
ması ve sürücüler ile yayaların 
hayatlarının daha fazla teh-
likeye atılmaması gerekiyor. 
Düğüne giden yolun cenazeye 
dönüşmemesi için ekiplerin 
seferber olması bekleniyor.
 n TUBA KAYA

Beyşehir Belediyesi tara-
fından ilçe genelinde yol ya-
pım çalışmaları devam ediyor. 
Çetmi mahallesinin çiftlik böl-
gesine bağlantı yolunda sathi 
kaplama asfalt çalışması baş-
ladı.

Beyşehir Belediyesi Fen 
işleri Müdürlüğünce yürütü-
len çalışmada 4.5 kilometre 
uzunluğundaki deforme olan 
bağlantı yolunda sathi asfalt 
kaplaması yapılıyor. 

Beyşehir merkezde olduğu 
kadar merkeze bağlı dış ma-
hallelerde de gayretli bir ça-
lışma yapıldığına işaret eden 
Beyşehir Belediye Başkanı 
Adil Bayındır: “Belirlediğimiz 
programlar dâhilinde ekipleri-
miz ilçemizin dört bir yanında 

hummalı bir çalışma yürütü-
yor. Çetmi Mahallemizin eski 
yerleşim yerlerinden olan Çift-
lik bölgesinin bağlantı yolunda 
sathi kaplama asfalt için ça-
lışmalarımızı başlattık. Bu yol 
gerçekten zamanla aşınmış ve 
vatandaşımızın konforlu yol-
culuk yapmasına olanak sağla-
mıyordu. Kısa süre içerisinde 
tamamlanacak olan yolumuzu 
bu sıkıntıyı gidereceğiz. Hem-
şehrilerimiz rahat olsunlar. 
Nerede eksik var nereye ne 
yapılması gerekiyor notlarımız 
arasında. Ekiplerimizle yap-
tığımız programlara harfiyen 
uyarak çalışmalarımızı yürü-
tüyoruz. Sırasıyla tüm hizmet-
leri bir bir yapacağız.” dedi.
 n HABER MERKEZİ 

Sık kullanılan bu kavşak 
biran önce düzenlenmeli

Çetmi-Çiflik bağlantı 
yolu asfaltlanıyor 

Binadaki hasarlar nedeniyle yıkılması kararlaştırılan, şehrin önemli hafızalarından Konya Merkez 
İmam Hatip Lisesi yenileniyor. Yeni bina için “Bir Tuğla da Sen Koy” bağış kampanyası başlatıldı

Konya’nın manevi 
hafızası yenileniyor

‘Çelik’ gibi yasa şart! Konya’da hayat buldu 



Son zamanlarda sosyal medyada 
yapay zeka ile üretilen reklamların 
artması dikkat çekiyor. Cumhurbaş-
kanı Recep Tayyip Erdoğan veya bir 
başka siyasetçiyi, ünlüyü konuşturup 
reklam yapıyorlar. Sosyal medyada 
ünlülerin veya siyasilerin yapay zeka 
ile taklit edilerek reklam yapılmasının, 
son yıllarda hem teknoloji hem de etik 
boyutuyla oldukça tartışmalı bir konu 
haline geldiğini aktaran ve konuyla 
ilgili açıklamalarda bulunan Dijital 
Güvenlik Uzmanı Ali İzmirli, yapay 
zeka teknolojilerinin, özellikle derin 
öğrenme algoritmaları ve derin sahte 
(deepfake) teknolojilerinin, belirli kişi-
lerin sesini ve görüntüsünü neredeyse 
kusursuz bir şekilde taklit edebildiğini 
anlattı. Bu teknolojinin, bir yandan 
yeni içerikler ve eğitim gibi faydalı 
amaçlar için kullanılabildiğini, diğer 
yandan kamuoyunu yanıltma, sahte 
bilgi yayma, kişilerin izni olmadan ti-
cari veya siyasi amaçlarla kullanılma 
gibi etik sorunlar doğurabildiğini kay-
deden Ali İzmirli, “Özellikle, Cumhur-
başkanı Erdoğan gibi üst düzey siyasi-
lerin ya da tanınmış ünlülerin bu tür 
yapay zeka tabanlı içeriklerle izinsiz 
şekilde kullanılmaları, kişilik hakları-
nın ihlali ve itibarlarının zedelenmesi 
gibi ciddi sorunlara yol açabilir” dedi. 

YASAL DÜZENLEMELER İÇİN 
ÇALIŞMALAR SÜRÜYOR 

Bu tür içeriklerin düzenlenmesi 
konusunun birçok ülkede halen geliş-
me sürecinde bir alan olduğunu açık-
layan Ali İzmirli, Türkiye’de de bu tür 
durumlarla ilgili yasal düzenlemeler 
üzerinde çalışmaların sürdürüldü-
ğünü dile getirdi. Ali İzmirli, özellikle 
Kişisel Verilerin Korunması Kanunu 
(KVKK) ve Türk Ceza Kanunu'nda yer 
alan hükümlerin, izinsiz şekilde kişisel 
verilerin kullanılmasını, yanıltıcı bilgi 
yayılmasını ve dolandırıcılığı yasak-
ladığını vurgulayarak, “Ancak, yapay 
zeka tarafından üretilen içeriklerin 
düzenlenmesi konusunda daha özgül 
ve kapsamlı bir yasal çerçeveye ihti-
yaç duyuluyor. Bu bağlamda, yapay 
zeka tabanlı reklam ve içeriklerin etik 
kullanımı, kamuoyunu yanıltmadan, 
şeffaf bir şekilde yapılması ve bu ko-
nuda daha katı yasal düzenlemelerin 
getirilmesi gerektiği sıkça dile getiri-
len bir ihtiyaç olarak karşımıza çıkıyor. 
Ayrıca, sosyal medya platformlarının 
da bu tür içeriklerin yayılmasını en-
gelleyecek mekanizmalar geliştirmesi 
büyük önem taşıyor” şeklinde konuş-
tu. 
TEKNOLOJİ HUKUKUNUN GELİŞMESİ, 
TEKNOLOJİNİN KENDİSİNDEN DAHA 

YAVAŞ İLERLER! 
Yapay zeka ile oluşturulan sahte 

reklamlara cezai yaptırım uygulan-
maması veya bu tür içeriklerin engel-
lenmemesinin, birkaç temel nedene 

dayanabildiğini aktaran Ali İzmirli, 
“İlk olarak, teknoloji hukukunun ge-
lişme süreci, teknolojinin kendisinden 
genellikle daha yavaş ilerler. Yapay 
zeka ve derin sahte teknolojiler son 
yıllarda hızla gelişti ve bu hızlı ilerle-
me, mevcut yasal çerçevelerin bu tür 
yeni teknolojilere uyum sağlamasını 
zorlaştırdı. Birçok ülkede olduğu gibi 
Türkiye'de de, yapay zeka tarafından 
oluşturulan sahte içeriklerle ilgili özgül 
yasalar ve düzenlemeler henüz tam 
anlamıyla gelişmiş değil. Bu durum, 
yasal boşlukların varlığı nedeniyle, bu 
tür içeriklerin tespiti ve cezalandırıl-
ması konusunda zorluklar yaşanma-
sına neden oluyor. İkinci olarak, bu 
tür reklamların engellenmesi ve ceza-
landırılması konusunda sosyal medya 
platformlarının üzerindeki denetim 
ve sorumlulukların yeterli düzeyde 
olmaması da önemli bir faktör. Sosyal 
medya platformları, genellikle kullanı-
cıların yüklediği içerikleri anında kont-
rol edemediği için, bu tür yapay zeka 
tabanlı sahte içeriklerin yayılmasını 
engellemekte zorlanıyorlar. Ayrıca, bu 
platformların içerik politikaları ve al-
goritmaları, sahte içerikleri tespit edip 
engelleme konusunda yeterince geliş-
miş olmayabilir. Bununla birlikte, plat-
formların yapay zeka tabanlı içerikleri 
analiz etme ve zararlı olabilecek sahte 
içerikleri belirleyip kaldırma konusun-
da daha etkin bir şekilde çalışması 
gerekiyor. Yasal düzenlemelerin ve 
teknolojik çözümlerin eksikliği, bu tür 
sahte reklamların yayılmasının önüne 
geçilmesini zorlaştırıyor ve ceza uygu-
lamalarını sınırlı hale getiriyor. Ancak, 
bu alandaki farkındalık arttıkça ve ya-
salar güncellenip daha kapsamlı hale 
geldikçe, bu tür içeriklere yönelik ce-
zai yaptırımların da artması bekleni-
yor” ifadelerini kullandı. 

ALDATICI İÇERİKLER İÇİN
 ÖNLEMLER ALINMALI 

Yapay zeka teknolojisinin, tıp, eği-
tim, sanat, ticaret gibi pek çok alanda 
büyük faydalar sağlarken, maalesef 
kötü niyetli kişilerin elinde zararlı iş-
lere de alet edilebildiğine yakınan 
İzmirli, yapay zekanın kötüye kulla-
nımının önüne geçmek için hem ya-
sal hem de toplumsal düzeyde bazı 

adımların atılması gerektiğinin altını 
çizdi. İzmirli, öncelikle yasal çerçeve-
nin bu tür kötüye kullanımlara karşı 
güncellenmesi ve genişletilmesinin 
şart olduğunu söyleyerek, “Yapay 
zeka teknolojilerinin etik ve sorumlu 
bir şekilde kullanılması için hükümet-
lerin, uluslararası kuruluşların ortak 
çalışması, standartlar belirlemesi, bu 
standartlara uyulmaması durumun-
da caydırıcı cezalar getirilmesi büyük 
önem taşıyor. Bu tür düzenlemeler, 
kişisel verilerin izinsiz kullanılmasını, 
sahte içeriklerin yayılmasını ve kamu-
oyunun yanıltılmasını engelleyecek 
mekanizmalar içermeli. Toplumsal 
düzeyde ise, yapay zeka teknolojisinin 
bilinçli kullanımı konusunda eğitim 
ve farkındalığın artırılması gerekiyor. 
Bireyler, yapay zeka ile üretilen içerik-
lerin nasıl tespit edilebileceği, bu tür 
içeriklerle karşılaşıldığında ne yapma-
ları gerektiği konusunda bilinçlendiril-
melidir. Ayrıca, teknoloji şirketleri ile 
sosyal medya platformları, yapay zeka 
destekli kötüye kullanımları tespit et-
mek için daha gelişmiş araçlar geliş-
tirmeli ve bu tür içeriklerin yayılma-
sını engellemek için proaktif önlemler 
almalıdır. Kullanıcılar, bu platformlar 
üzerinde daha güçlü raporlama ve de-
netleme araçlarına sahip olmalı, şeffaf 
bir iletişim kanalı sağlanmalıdır. Son 
olarak, yapay zeka etiği konusunda 
geniş çaplı bir tartışma, işbirliği orta-
mı elde edilmeli; akademik çevreler, 
endüstri uzmanları, ve kamuoyu bu 
konuda bilinçli kararlar alınmasına 
katkı sağlamalıdır. Bu sayede, yapay 
zeka teknolojisi hem bireyler hem de 
toplum için güvenli, faydalı bir şekilde 
kullanılabilir hale gelebilir” diye kay-
detti. 
BİLİNEN KİŞİLERİN TAKLİT EDİLEREK 
KULLANILMASI KAMUOYUNUN İNAN-

MASINI SAĞLAR 
Yapay zeka ile üretilen reklamla-

ra inanmanın, günümüz dijital dün-
yasında oldukça riskli bir davranış 
olabileceğine dikkat çeken İzmirli, 
bu tür reklamlarda kullanılan yapay 
zeka teknolojilerinin, özellikle derin 
sahte (deepfake) teknolojilerinin, son 
derece gerçekçi ve ikna edici içerikler 
oluşturabildiğini anlattı. “Bir kişinin 

sesini, yüz ifadelerini ve konuşma 
tarzını neredeyse kusursuz bir şekilde 
taklit edebilen bu teknolojiler, izleyi-
ciyi kolayca yanıltabilir” diyen İzmirli, 
“Özellikle tanınmış siyasetçiler veya 
ünlüler gibi kamuoyunca bilinen kişi-
lerin bu tür reklamlarda izinsiz olarak 
kullanılması, izleyicinin bu içerikleri 
gerçek sanmasına yol açabilir. Ancak, 
bu tür içerikler genellikle manipüla-
tif amaçlarla üretilir ve gerçeği yan-
sıtmaz. O yüzden bu tür reklamlara 
hemen inanmak yerine, kaynağını 
sorgulamak ve doğruluğunu araştır-
mak çok önemlidir. Yapay zeka tabanlı 
içeriklere karşı daha bilinçli olmak ve 
eleştirel bir bakış açısı geliştirmek ge-
rekir. İzleyici olarak, bir reklam veya 
içerikte kullanılan kişinin gerçekten o 
kişiye ait olup olmadığını sorgulamak, 
içerikte kullanılan görsellerin veya 
seslerin doğruluğunu kontrol etmek 
önemlidir. Özellikle sosyal medyada 
karşılaşılan içeriklerde, güvenilir kay-
naklardan gelen doğrulama bilgileri-
ne dikkat etmek ve resmi kanallardan 
gelen açıklamaları beklemek, yanlış 
bilgiye kapılmanın önüne geçebilir. 
Yapay zeka ile üretilen sahte içerikle-
rin yaygınlaştığı bu dönemde, dijital 
okuryazarlığın artırılması; bireylerin 
bu tür manipülasyonları fark edebil-
mesi ve doğru bilgiye ulaşabilmesi 
için hayati bir rol oynamaktadır. Bu 
nedenle, bu tür reklamlara temkinli 
yaklaşmak ve bilinçli kararlar vermek, 
dijital dünyada karşılaşılabilecek olası 
tuzaklardan korunmanın en etkili yol-
larından biridir” diye konuştu. 

SORGULAYIN! 
İzmirli, sosyal medya kullanıcıları-

nın yapay zeka ile üretilen sahte rek-
lamlara karşı bilinçli olmasının, dijital 
güvenlik ve bilgi doğruluğu açısından 
son derece önemli olduğunu vurgu-
layarak kullanıcıların her gördükleri 
içeriği sorgulama alışkanlığı geliştir-
meleri gerektiğini dile getirdi. Sosyal 
medyada paylaşılan bir reklamın veya 
içeriğin kaynağının mutlaka kontrol 
edilmesi noktasında uyarılarda bulu-
nan İzmirli, “İçeriğin kim tarafından 
paylaşıldığı, güvenilir bir kaynağa 
dayanıp dayanmadığı ve kullanılan 
görsellerin veya seslerin gerçek olup 
olmadığına dair şüpheci bir yaklaşım 
benimsemek, yanlış bilgiye kapılma-
nın önüne geçebilir. Ayrıca, içeriklerin 
doğruluğunu kontrol etmek için gü-
venilir doğrulama sitelerini kullanmak 
da faydalı olacaktır. Bu siteler, belirli 
içeriklerin gerçek olup olmadığını 
araştırarak kullanıcıları bilgilendirir ve 
yanlış bilginin yayılmasını engelleme-
ye yardımcı olur. Bunun yanı sıra, sos-
yal medya kullanıcılarına dijital okur-
yazarlıklarını geliştirmelerini tavsiye 
ederim” ifadelerini kullandı. 
n TUBA KAYA
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Kulu yakınlarında TIR ile 
minibüsün çarpışması sonucu 
1 kişi hayatını kaybetti, 5 kişi 
yaralandı. Kaza, Konya-Kırık-
kale Karayolu’nun 180. kilo-
metresinde meydana geldi. 
Edinilen bilgiye göre, sürü-
cüsünün adı öğrenilemeyen 
16 ET 606 plakalı TIR, iddi-
aya göre yol kenarında mola 
için park halinde olan E.Ö. 
idaresindeki yabancı plakalı 
minibüse arkadan çarptı. İh-
bar üzerine kaza yerine sağ-
lık, jandarma ve polis ekipleri 
sevk edildi. Kazada minibüste 
bulunan anne N.Ö. olay ye-
rinde hayatını kaybederken, 
sürücü baba E.Ö., çiftin üçüz 
çocukları N.Ş. (4), A.Ö. (4) ve 
E.Ş.A.Ö. (4) ile A.M.H.Ö. yara-
landı. Yaralılar ambulanslarla 
Kulu Bölge Devlet Hastanesi-
ne kaldırıldı. Yaralılardan du-
rumu ağır olan bir çocuk kaza 
yerinden hava ambulansı ile 
Ankara'ya, bir çocuk da Ku-
lu'da yapılan ilk müdahalenin 

ardından Konya'ya sevk edildi.
Kaza ile ilgili tahkikat baş-

latıldı.
İKİ OTOMOBİL ÇARPIŞTI 
Kulu’da yaşanan bir diğer 

kazada ise 3 kişi yaralandı. 
Kaza, gece saatlerinde ilçeye 
bağlı Dinek Mahallesi Kulu 
Bölge Devlet Hastanesi kav-
şağında meydana geldi. Edini-
len bilgiye göre, Ş.A. (48) ida-
resindeki 57 AAF 117 plakalı 
otomobil ile A.D'nin kullan-
dığı 42 ALC 639 plakalı oto-
mobil çarpıştı. Çarpışmanın 
şiddetiyle 57 AAF 117 plakalı 
otomobil şarampole devrile-
rek durabildi. Kazada otomo-
bil sürücüsü Ş.A., otomobil-
de yolcu olarak bulunan A.A. 
(45) ve M.E.A. (7) yaralandı. 
Kaza ihbarı üzerine olay yeri-
ne sağlık ve polis ekipleri sevk 
edildi. Yaralılar ambulanslarla 
Kulu Bölge Devlet Hastane-
sine kaldırılarak tedavi altına 
alındı. Kazayla ilgili tahkikat 
başlatıldı.  n İHA

TIR duran arabaya 
çarptı, 1 kişi öldü

Dijital Güvenlik Uzmanı Ali İzmirli, sosyal medyada sponsorlu olarak paylaşılan ve yapay 
zeka ile üretilen aldatıcı reklamlara karşı kişilerin bilinçli olması gerektiğinin altını çizdi 

Bunlar reklam 
değil sahtekârlık!

Tartışma kavgaya dönüştü, 2 yaralı TIR’la çarpışan kamyonet devrildi 
Konya'da sokak ortasında 

çıkan tartışmanın kavgaya dö-
nüşmesi sonucu 2 kişi bıçak-
lanarak yaralandı. Olay, gece 
saatlerinde Meram İlçesi De-
dekorkut Mahallesi Ezine So-
kak üzerinde meydana geldi. 
Edinilen bilgiye göre, sokak 
üzerinde iki grup arasında 
tartışma başladı. Tartışmanın 
bıçaklı kavgaya dönüşmesi 
sonucu olayda 2 kişi yaralan-
dı. İhbar üzerine olay yerine 
çok sayıda polis ve sağlık eki-
bi sevk edildi. Polis ekipleri 
kavgayı güçlükle ayırırken, 
olayda yaralanan M.A. ve A.T. 
hastaneye kaldırarak teda-
vi altına alındı. Polis ekipleri 

olay yerinde inceleme yaptı. 
Yaralıların hayatı tehlikesinin 

bulunmadığı öğrenildi. Olayla 
ilgili tahkikat başlatıldı. n İHA

Kulu’da kamyonet ile 
TIR’ın çarpışması sonucu 
meydana gelen trafik kazasın-
da 1 kişi yaralandı. Kaza, gece 
saatlerinde Konya-Ankara 
Kara yolu TŞOF Tesisleri Kav-
şağında meydana geldi. Edi-
nilen bilgiye göre, A.S. (37) 
idaresindeki 27 AIV 849 pla-
kalı kamyonet ile O.A. idare-
sindeki 34 JP 7183 plakalı TIR 
çarpıştı. Çarpışma sonrasında 
kontrolden çıkan kamyonet 
yola devrildi. Kaza ihbarı üze-
rine olay yerine sağlık, jan-
darma ve polis ekipleri sevk 
edildi. Kazada yaralanan kam-
yonet sürücüsü ambulansla 
Gölbaşı Devlet Hastanesine 

kaldırılarak tedavi altına alın-
dı.Kazayla ilgili tahkikat baş-

latıldı.
n İHA

Ali İzmirli



17 Ağustos 
2019 tarihinde 
Gençlerin; kişisel 
kapasitelerinin art-
tırılması, demokrasi 
bilincini kazanması, 
Aktif siyaset ve bü-
rokraside gençlik 
temelli hak ve öz-
gürlüklerin arttı-
rılması, gençlerin 
karar alma süreç-
lerine doğrudan 
katılımını sağlamak 
amacıyla kurulan 
Gençliğin Yükse-
lişi Gençlik Derneği 5. yaş 
gününü kutluyor. 5. yıl ile il-
gili açıklamalarda bulunan 
Gençliğin Yükselişi Gençlik 
Derneği Yönetim Kurulu Baş-
kanı Furkan Sel; “Yükseliş Ki-
tap Kahve, Medya Akademi-
si, Diplomasi Akademisi gibi 
gençlerin hizmetinde olan 
projeleriyle, gerçekleştirmiş 
olmanın mutluluğunu yaşıyo-
ruz. Aynı zamanda gençlere 
özel; Seslendirme Sanatçılığı, 
Proje Döngüsü ve Yönetimi, 
Girişimcilik gibi eğitim başlık-
larında yüzlerce gence eğitim 
vermiş olmanın mutluluğu 
içerisindeyiz.” ifadelerini kul-
landı.

‘DERNEĞİMİZİN MEYVELERİNİ 
ALIYORUZ’

Gençliğin Yükselişi Gençlik 
Derneği Kurucu Başkanı Fatih 
Arslanpınar ise; “Derneğimizi 
kurduğumuz günden bugüne 
dek, oluşturduğumuz kurum kül-
türü ve çalışmalar ile birlikte, ka-
rarlarını gençlerin verdiği bir sivil 
toplum kuruluşu olma çabamızın 
meyvelerini alıyor olmak mutlu 
ediyor. İlerleyen yıllarda Türki-
ye’nin birçok ilinde şubeleşen, 
Tüm Türkiye ve Avrupa’da faali-
yet yürüten, bu ülkenin çocukları-
na miras olarak bırakabileceğimiz 
bir kurumun oluştuğunu görmek 
geleceğe dair umutlarımızı her 
zaman canlı tutuyor.” dedi. 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA
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Konya Büyükşehir Belediyesi, 
635 kilometre bisiklet yoluyla Tür-
kiye’de açık ara önde olan Konya’da 
“Bisbulans” adlı bisiklet tamir aracı 
ile 31 ilçede hizmet vermeye başla-
dı. Konya Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Uğur İbrahim Altay, “Bisiklet 
Şehri Konya”da yine örnek bir uy-
gulamayı hizmete sunmanın mut-
luluğunu yaşadıklarını belirterek, 
“Bisiklet tamircisi olmayan mahal-
lelerimizde çocuklarımızın bisiklet 
bakımlarını yapmak için yola çıktık. 
Bisiklet yolları, bisiklet tramvayı, 
bisiklet tamir istasyonlarından son-
ra yeni uygulamamız, bisiklet şehri 
Konya’mız ve bisikletine bakım ya-
pılan çocuklarımız için çok değerli” 
dedi.

“BİSİKLETLERİ TAMİR EDEREK 
TEKRAR KULLANIMA 
KAZANDIRIYORUZ”

Bisbulans ile çocukların ve va-
tandaşların tamir ettiremedikleri 
bisikletlerin, tamir edilerek tekrar 
kullanılabilir hale getirildiğini ifade 

eden Başkan Altay, şunları kaydetti:
“Bisiklet Şehri Konya'mızda bi-

siklet kullanımını yaygınlaştırmak 
ve bu konudaki farkındalığı artır-
mak için çaba sarf ediyoruz. Bisiklet 
kullanımını ne kadar çok artırabilir-
sek, hem şehrimize hem de ülke-
mize ekonomi, çevre ve sağlık gibi 
başlıklarda o kadar katkı sağlamış 
oluruz. Bu kapsamda hayata geçir-
diğimiz mobil bisiklet tamir aracı-
mız Bisbulans ile 31 ilçemizde tamir 
edilmeyi bekleyen bisikletleri tamir 
ederek tekrar kullanıma kazandırı-

yoruz. Bisbulans aracımızın şehri-
mize hayırlı olmasını diliyorum.”

VATANDAŞLAR VE 
ÇOCUKLAR BAŞKAN ALTAY’A 

TEŞEKKÜR ETTİ
Derbent Çiftliközü Mahallesi 

Muhtarı Hüseyin Taşçı, proje sa-
yesinde bisikletini tamir ettirmek 
isteyen birçok çocuğa ulaşıldığını, 
ihtiyaçların karşılandığını belirterek, 
Konya Büyükşehir Belediye Başkanı 
Uğur İbrahim Altay’a teşekkür etti.

Torununun bisikletini tamir etti-
ren mahalle sakinlerinden Hüseyin 

Eren de “Kullanılmayan bisikletler 
kullanılır hale geldi. Çocukları sevin-
dirdiniz. Çok teşekkür ederim” dedi. 
Bisikletlerindeki çeşitli arızaları ta-
mir ettiren çocuklar da bisikletlerine 
artık gönül rahatlığıyla bineceklerini 
söyledi. Tamir edilen bisikletlerine 
tekrar binebilmenin mutluluğu ya-
şayan çocuklar, Konya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Uğur İbrahim Al-
tay’a teşekkürlerini iletti.

BİSBULANS TAM DONANIMLI 
ŞEKİLDE GÖREVE HAZIR

Bisikletlerin tamir ihtiyacını 
karşılayacak şekilde gerekli malze-
meler ile donatılan Bisbulans aracı 
ile bisikletlerin fren, vites, zincir, 
koltuk, lastik, akort, jant gibi tamir 
ve bakımları, parça değişimleri ger-
çekleştiriliyor. Araç üzerinde bulu-
nan güneş panelleri, araç içerisinde 
bulunan hava kompresörün enerji 
ihtiyacını karşılıyor. Aracın sağ ta-
rafında bulunan açılır kapanır tente 
sistemi de tamir esnasında gölgele-
me sağlıyor. n HABER MERKEZİ

Bisbulans imdadınıza yetişiyor 

Rahmetli namı diğer Kör Ah-
met (Aslen Çumralı Ahmet Öz-
demir)’in çokça söylediği Konya 
türküsü vardı;

“Haydi bizim evde şekerde lo-
kum badem var,

Yavaş yürü arkamızda adem 
var.”

…….
Şimdi bizim evlerde neler neler 

var bilir misiniz?
Dünden bugüne gelirken ya-

nıldıklarını geç de olsa anlayanlara 
ne yapıyor? Ne yapacak yağmur 
geçtikten sonra kepenek çullanı-
yorlar. Hâlbuki hem biz hem ken-
dileri iliklerimize kadar sırı sıklam 
ıslandık. Öyle değil mi?

Evet, en son seçimler olalı beş 
ay oldu değil mi?

Daha önceki seçimler gibi 
bu seçim de buda geride kalma 

durumundadır. Öyle veya böyle 
bugünü kabullenmek yaşamak 
durumundayız.

Dün dünde kaldı cancağızım, 
şimdi yarına dair yeni şeyler söyle-
mek lazım. Derken Mevlana bizler 
yarınlar için yeni şeyler söyleme-
yelim mi?

Ancak dün ile bugünü birbi-
riyle örtüştürmemiz lazım. Dünü 
inkâr ederek bir yere varamayız. 

     Asırları yıllarla yarıştırdım.
     Ayları günlerle alıştırdım.
     Dünü bugünle barıştırdım.
     Yarında kazanalım diye.
Diğer yandan Churchill Dün 

ile bugün arasında kavga çıkarsa 
yarın kaybeder. Derken haklı değil 
mi?

  Dünü inkâr ederek bir yere 
varamayız. Cihan nuru insanlığını 
kurtarıcısı Hz. MUHAMMED (SAV) 

Dünümüzde vardı. 
İnanıyoruz ki yarını-
mızda da olacaktır. 
Zira biz ancak ondan 
şefaatçi olması nokta-
sında dua ediyoruz.

Dünü bugünle ör-
tüşmeyen yarına talip 
olamaz.

Selçuklu Osman-
lıyı-Osmanlı Türkiye 
Cumhuriyeti Devle-
ti’nin kurulma nok-
tasında taban olmuştur. Bunun 
inkârı mümkün müdür. O zaman 
niye tabanın sesini dikkate almı-
yoruz.

     Öyleyse dün her şey kötüy-
se bugün her kesim mutlu her yer 
güllük gülistanlık mıdır?

     Böylesi bir tablo 
görünüyor mu?

*
Parti temsilcileri 

olan İlçe başkanlıkları-
na atamalar yapılıyor. 
Bizde böylesi atamala-
rı daha önceki yıllarda 
yaşadık. Tabi bu ata-
malar ince eleyip sık 
dokunarak yapılırsa 
sonucunda muhakkak 
başarılı olurlar.

Ancak, ahbap çavuş ilişki-
si ile atamalar her şeye rağmen 
olursa verim almaktan öte birçok 
kırılganlıklar ortaya çıkarır. Başka 
deyişle bu ateş hem sizi hem de 
bizi yakar.

Dün ile bugünü kavga ettire-

rek, tabanın sesine kulak verme-
yerek hatta dündeki aklı selim du-
ayen (aksaçlı, kıdemli, tecrübeli) 

konumundaki yıllardır bu davanın 
yükünü çekenleri yok sayarak bir 
yere varamayız.

Cenabı Allah sevdiği yöneti-
cilerinin yanına açık sözlü nasip 
eder, sevmediklerine de dalkavuk-
lar musallat eder.

SİYASET+RİYASET+FERA-
SET=BAŞARI formülüne uyuyor 
muyuz?

Sahi biz bu işin hangi evresin-
deyiz? Bilen varsa parmak kaldır-
sın!

Parmak kaldırmak deyince li-
sede fizik hocamız Nazım Çimen 
momentumu anlattı ve sonrasında 
can alıcı sorular sormaya başladı. 
Bilen parmak kaldırsın. Sınıfta ha-
reket yok. Hocanın morali bozul-

masın diye ben parmak kaldırdım. 
Koca sınıftan bir kişi başka yok 
mu? Dedi tam o esnada teneffüs 
zili çaldı…

Bir parmakla dersi bitirdik. 
Sonrasında mı? Bilemiyorum ya-
zımı bir fıkra bitiriyorum;

Ölüm döşeğinde yatan hasta-
nın başucuna üç doktor gelmişti

  Birincisi:
-“Kalp mükemmel işliyor...” 

dedi
 İkincisi:
-“Karaciğerle böbrekler saat 

gibi çalışıyor...” dedi
 Üçüncüsü:
-“Sinirleri beyni sapasağ-

lam…” dedi
  Hasta içini çekti, zorlukla göz-

lerini açıp mırıldandı.
-“Aman ne iyi, ne iyi! Desenize 

sapasağlam ölüyorum!..” der.

BİZİM EVDE ŞEKER, LOKUM BADEM VAR!

haber@konyayenigun.com
AHMET YILDIZ

Okul dışı öğrenme ortamlarıyla 
eğitimde bir marka oluşturan Sel-
çuklu Belediyesi, öğrencilere sun-
duğu imkanlarla onların ufuklarını 
genişletirken eğitime katkı sunma-
ya devam ediyor. Eğitime olan bu 
desteğini her platformda sürdüren 
Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı, Selçuklu Sanat Tasa-
rım Atölyesi ile Selçuklu Gelişim ve 
Teknoloji Akademisi’nde yaz döne-
minde eğitim alan öğrencilerle bir 
araya geldi. 

“OKUL DIŞI ÖĞRENME 
ORTAMLARIMIZLA 

ÖĞRENCİLERİMİZ KENDİLERİNİ 
KEŞFEDİYOR” 

Derslere eşlik ederek öğrenci-
lerle sohbet eden Başkan Pekyatır-
macı okul dışı öğrenme ortamlarıy-
la öğrencilerin gelişimlerine katkı 
sağlamanın kendileri için tarifsiz bir 
mutluluk olduğunu ifade etti. Eği-
time olan desteğin önceliklerinin 
devam edeceğinin altını çizerek; 
“Selçuklu Belediyesi olarak eğitime 
her fırsatta destek veriyor, yaptığı-
mız her işte olduğu gibi eğitim ala-
nında da tüm Türkiye’ye örnek ola-
cak projeler gerçekleştiriyoruz. Bu 
örnek çalışmalarımızdan biri olan 
Okul Dışı Öğrenme Ortamları ile 

çocuklarımızın bilgi dağarcığını ge-
liştirirken, diğer taraftan öğrenilen 
bilgileri davranışa ve uygulamaya 
dönüştürüyoruz. SETAP (Selçuklu 
Sanat, Eğitim, Teknoloji ve Atölye 
Programları) Projesi kapsamında 
çok sayıda okul dışı öğrenme orta-
mını ilçemizde faaliyete geçirdik. 
Bunlar bizim için önemli. Çünkü biz 
gençlerimizin, çocuklarımızın iyi bir 
akademik eğitim almalarının yanın-
da mutlaka kendilerini keşfetmeleri, 
kişisel becerilerini, kabiliyetlerini or-
taya çıkartmaları gerektiğine inanı-
yoruz. Okul dışı öğrenme ortamları 
onlara çok önemli bir fırsat sunu-

yor. Bu faaliyetler ile aynı zamanda 
gençlerimizin, çocuklarımızın belli 
zararlı alışkanlıklardan da uzak dur-
malarını temin etmiş oluyor. SETAP 
faaliyetleri ile önemli yol kat ettiği-
mizi görmek bizleri mutlu ediyor. 
Bugün Selçuklu Sanat Tasarım Atöl-
yemizde ve Selçuklu Gelişim Tekno-
loji Akademimizde yaz döneminde 
eğitim alan öğrencilerimizi ziyaret 
ederek onların keyifli öğrenme sü-
recine tanıklık ettik.  Yıl boyunca 
devam eden eğitimlerimize yaz dö-
neminde de devam ederek burada 
bir süreklilik sağlamış oluyoruz.  Bu 
organizasyonların hayata geçirilme-

si noktasında paydaşımız olan milli 
eğitim camiamıza, eğitmenlerimize, 
çocuklarımıza ve ailelerine teşekkür 
ediyorum.” diye konuştu.  

SELÇUKLU SANAT 
TASARIM ATÖLYESİ

Yaz döneminde de ilkokul, lise ve 
ortaokul gruplarından toplam 381 
katılımcı ile eğitim vermeye devam 
eden Selçuklu Sanat Tasarım Atöl-
yesi’nde öğrenciler çini ve seramik, 
resim kağıt katlama, ahşap robotik 
kodlama atölyelerinde kendileri-
ni geliştiriyor. 9 haftalık bir eğitim 
programıyla devam eden atölye 29 
Ağustos’ta sona erecek. Selçuklu 
Gelişim Teknoloji Akademisi’nde 
ise Yaz dönemi kurslarında, yetişkin, 
lise ve ortaokul gruplarında toplam 
678 katılımcının eğitim aldığı Sel-
çuklu Gelişim Teknoloji Akademisi 
ise İha Mekatronik, Siber Güvenlik, 
CBS Harita Okur Yazarlığı, Sedep 
Vefa Gençlik, Genç Kalemler Yazar-
lık ve Hitabet, Tarih, Hat Sanatları 
Atölyesi Takı Tasarım, Fotoğrafçı-
lık, Müzik, Moda Tasarım, Organik 
Oyuncak Üretim atölyesi olmak üze-
re 12 branşta eğitim veriyor. Aka-
deminin yaz dönemi kursları ise 31 
Ağustos’ta sona erecek.
n HABER MERKEZİ 

Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı Selçuklu Sanat Tasarım Atölyesi ile Selçuklu Gelişim ve Teknoloji Akademisi’nde 
yaz döneminde eğitim alan öğrencileri ziyaret etti. Pekyatırmacı, öğrencilerin kendilerini keşfetmelerine destek olduklarını bildirdi

Kendilerini keşfediyorlar 

Gençliğin Yükselişi Gençlik 
Derneği gençlerin yanında
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www.mekpanpanel.com
Büyükkayacık Osb Mah. 7. Sok. No: 11/1 Selçuklu/Konya

T. +90 332 239 21 44 - +90 850 522 01 42

Konya 3. OSB’de Sandviç Panel üretimi yapan
firmamızın üretim bölümünde çalıştırılmak üzere

Askerlik engeli olmayan 20-35 yaş arası
BAY elemanlara ihtiyacımız vardır.

ELEMAN
ARIYORUZ

Müracaatlar şahsen yapılacaktır.

FORKLİFT OPERATÖRÜ
ÜRETİM PERSONELİ

ELEMAN İLANI ÇÖZÜM 
MERKEZİ 444 51 58

Personel sıkıntınıza çözüm üretiyor, ihtiyacınız olan 
eleman talebinizi gerekli tüm bölgelere ulaştırıyoruz.

Ramazan Bayrak Aktif Isıl İş-
lem sahibi Ramazan Bayrak 51 
yaşında vefat etti. Merhum Ra-
mazan Bayrak’ın cenazesi dün 
öğle namazına müteakip Elma-
cı Mezarlığında kılınan cenaze 
namazının ardından dualarla 
defnedildi. Bayrak ailesini acı 
günlerinde sevenleri, yakınları 
ve Konya iş dünyası yalnız bı-
rakmadı. Bayrak ailesi cenaze 
namazının ardından taziyeleri 
kabul etti. Merhum Ramazan 
Bayrak 2 çocuk babasıydı. Kon-
ya Yenigün Gazetesi olarak mer-
hum Ramazan Bayrak’a Yüce 
Allahtan rahmet yakınlarına ve 
sevenlerine başsağlığı diliyoruz.
 n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Ramazan Bayrak dualarla defnedildi

BAŞSAĞLIĞI

GAZETESİ

Ramazan Bayrak Aktif Isıl İşlem sahibi 
Ramazan BAYRAK Hakk’a yürümüştür. 

Merhuma Allah’tan rahmet, ailesi ve yakınlarına
Sabr-ı Cemil niyaz ederiz.
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Tecrübeli, Teknik Resim OkuyabilenTecrübeli, Teknik Resim Okuyabilen
 Kaynakçılar Kaynakçılar 
TornacılarTornacılar 
BoyacılarBoyacılar

Değirmen sektöründe tecrübesi Değirmen sektöründe tecrübesi 
bulunan, elek kasasından anlayan bulunan, elek kasasından anlayan 

MarangozMarangoz
  Alınacaktır.

Müracaatlar şahsen yapılacaktır.

Firmamız bünyesinde 
istihdam edilmek üzere ;

Konya Organize Sanayi Bölgesi Evrenköy Caddesi 

3 Nolu Sokak No: 16 • Tel:0332 239 11 12 

ŞİRKETİMİZ  BÜNYESİNDE ÇALIŞTIRILMAK ÜZERE;

DÜZGÜNLER PLASTİK MAK. 
MET. NAK. SAN VE TİC. LTD. ŞTİ.

"PVC EXTRUDER 
OPERATÖRÜ"

"FORKLİFT OPERATÖRÜ"

"SEVKİYAT SORUMLUSU"

"VASIFSIZ BAY ELEMANLAR"
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Selçuk Üniversitesi (SÜ) İle-
tişim Fakültesi Öğretim Üyesi 
Doç. Dr. Selman Selim Akyüz, SÜ 
Kurumsal İletişim Koordinatörü 
olarak göreve başladı. Uzun yıllar 
Üniversite Televizyonu'nda haber 
koordinatörlüğü yapan Doç. Dr. 
Akyüz, çok sayıda iletişim fakül-
tesi öğrencisinin uygulamalı ga-
zetecilik eğitimi almasına katkı 
sağladı. Yenigün Gazetesi olarak 
Akyüz'e yeni görevinin hayırlı ol-
masını ve çalışmalarında başarı-
lar diliyoruz.

DOÇ. DR.  SELMAN SELİM 
AKYÜZ KİMDİR?

1980 yılında Konya’da doğdu. 
İlk ve orta öğretimini Konya’da 
tamamladı. 2003 yılında Selçuk 
Üniversitesi İletişim Fakültesi 
Halkla İlişkiler ve Tanıtım Bö-
lümünden mezun oldu. Yüksek 
lisansını Selçuk Üniversitesi Sos-

yal Bilimler Enstitüsü Gazetecilik 
Anabilim Dalında “Yerel Televiz-
yon Haberciliğinde İçerik: Konya 
Örneği” adlı çalışmasıyla tamam-
ladı. Selçuk Üniversitesi Sosyal 
Bilimler Enstitüsü Radyo Tele-
vizyon ve Sinema Anabilim Da-
lında, “Düşman Medya Kavramı 
Çerçevesinde Türkiye’de Siyasi 
Eğilimler ve Kitle İletişim Araçları 

Kullanıcılarının Tarafsızlık Algısı” 
adlı teziyle doktorasını tamam-
ladı ve 2018 yılında Selçuk Üni-
versitesi İletişim Fakültesi Radyo 
Televizyon ve Sinema Bölümüne 
Dr. Öğretim üyesi olarak atandı. 
Haber toplama-yazma ve Tele-
vizyon için haber yazma dersle-
rini vermektedir.  Medya-siyaset 
ilişkileri, haber, yeni medya ve 

habercilik, televizyon dizilerinin 
ideolojik araç olarak kullanımı, 
göstergebilim, siyasal reklam ve 
dini televizyon yayıncılığı konu-
larında yayımlanmış makaleleri 
bulunmaktadır. “Düşman Medya” 
ve “Sahte Haber” (Mete Kazaz ile 
birlikte) adlı kitapları bulunmak-
tadır. Sivil toplum kuruluşları, 
kamu kuruluşları ve siyasi parti-

lerin düzenlediği panel ve semi-
nerlerde medya-siyaset ilişkisi, 
sosyal medya ve algı yönetimi 
ve diksiyon konularında sunum-
lar yaptı.  2005 yılından bu yana 
öğretim görevlisi olduğu Selçuk 
Üniversitesi İletişim Fakültesi’nin 
uygulama birimi olan ÜNTV’de, 
muhabir, spiker, spor müdürü ve 
program yapımcısı olarak görev 

yaptı. ÜNTV’de iletişim fakültesi 
öğrencilerine televizyon haberci-
liği, spor haberciliği, spikerlik ve 
program yapımcılığı eğitimi ver-
mektedir. Günlük gazetelerde ve 
dergilerde spor yazarlığı, radyo 
ve televizyonlarda yorumculuk 
yapmaktadır. Konya Gazeteciler 
Cemiyeti üyesidir. Akyüz, evli ve 
üç çocuk babasıdır. 

SELÇUK ÜNİVERSİTESİ İLETİŞİM 
FAKÜLTESİ'NE YENİ DEKAN
Kısa bir süre önce Selçuk Üni-

versitesi Rektörlüğü’ne getirilen 
Prof. Dr. Hüseyin Yılmaz üniver-
site birlikte mesai yapacağı   A ta-
kımını belirlemeye devam ediyor. 
Bu kapsamda Selçuk Üniversitesi 
(SÜ) İletişim Fakültesi dekanlığı-
na Radyo, Televizyon ve Sinema 
Bölümü öğretim üyesi Prof. Dr. 
Vedat Çakır getirildi.
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Akyüz'e ve Yılmaz'a Selçuk Üniversitesi'nde yeni görev

Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK) Haziran ayı Tarımsal 
Girdi Fiyat Endeksi istatistik-
lerini yayımladı. Buna göre; 
Tarımsal girdi fiyat endek-
si (Tarım-GFE) yıllık yüzde 
47,56 arttı, aylık yüzde 0,93 
arttı. TÜİK’ten yapılan açık-
lamaya göre Tarım-GFE'de 
(2020=100), 2024 yılı Hazi-
ran ayında bir önceki aya göre 
yüzde 0,93 artış, bir önceki 
yılın Aralık ayına göre yüzde 
16,66 artış, bir önceki yılın 
aynı ayına göre yüzde 47,56 
artış ve on iki aylık ortalama-
lara göre yüzde 42,99 artış 
gerçekleşti. Ana gruplarda 
bir önceki aya göre, tarımda 

kullanılan mal ve hizmetler 
endeksinde yüzde 0,61 artış, 
tarımsal yatırıma katkı sağla-
yan mal ve hizmetler endek-
sinde yüzde 2,84 artış ger-
çekleşti. Bir önceki yılın aynı 
ayına göre tarımda kullanılan 
mal ve hizmetler endeksinde 
yüzde 44,60 artış, tarımsal ya-
tırıma katkı sağlayan mal ve 
hizmetler endeksinde yüzde 
67,47 artış gerçekleşti. Yıllık 
değişimin en yüksek olduğu 
alt grup yüzde 114,01 ile ve-
teriner harcamaları, aylık de-
ğişimin en yüksek olduğu alt 
grup yüzde 3,67 ile diğer mal 
ve hizmetler oldu.
 n TÜLİN ŞEKER

Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK) Yurt Dışı Üretici Fiyat 
Endeksi, Temmuz 2024 ista-
tistiklerini açıkladı. Açıklanan 
istatistiklere göre Yurt Dışı 
Üretici Fiyat Endeksi (YD-ÜFE) 
yıllık yüzde 27,41, aylık yüzde 
1,70 arttı. YD-ÜFE 2024 yılı 
Temmuz ayında bir önceki aya 
göre yüzde 1,70 artış, bir önce-
ki yılın Aralık ayına göre yüz-
de 17,17 artış, bir önceki yılın 
aynı ayına göre yüzde 27,41 
artış ve on iki aylık ortalamala-
ra göre yüzde 55,80 artış gös-
terdi.
YD-ÜFE İMALAT ÜRÜNLERİNDE 

YILLIK YÜZDE 27,30 ARTTI
Sanayinin iki sektörünün 

yıllık değişimleri; madenci-
lik ve taş ocakçılığında yüzde 
33,82 artış, imalatta yüzde 
27,30 artış olarak gerçekleş-
ti. Ana sanayi gruplarının yıl-

lık değişimleri; ara mallarında 
yüzde 24,39 artış, dayanık-
lı tüketim mallarında yüzde 
33,40 artış, dayanıksız tüketim 
mallarında yüzde 31,59 ar-
tış, enerjide yüzde 13,32 ar-
tış, sermaye mallarında yüzde 
30,88 artış olarak gerçekleşti.
YD-ÜFE İMALAT ÜRÜNLERİNDE 

AYLIK YÜZDE 1,73 ARTTI
Sanayinin iki sektörünün 

aylık değişimleri; madencilik 
ve taş ocakçılığında yüzde 0,21 
artış, imalatta yüzde 1,73 artış 
olarak gerçekleşti. Ana sanayi 
gruplarının aylık değişimleri; 
ara mallarında yüzde 1,33 ar-
tış, dayanıklı tüketim malların-
da yüzde 2,07 artış, dayanıksız 
tüketim mallarında yüzde 1,49 
artış, enerjide yüzde 2,87 ar-
tış, sermaye mallarında yüzde 
2,08 artış olarak gerçekleşti.
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Tarımsal girdi fiyat 
endeksi artış gösterdi 

YD-ÜFE yıllık yüzde 
27,41, aylık yüzde 1,70 arttı

Türkiye Cumhuriyet Merkez 
Bankası (TCMB)'den faiz oran-
larına ilişkin yapılan duyuruda, 
Yaşar Fatih Karahan başkanlı-
ğında toplanan Kurul'un, poli-
tika faizinin yüzde 50'de sabit 
kalmasına karar verdiği bildi-
rildi. Temmuz ayında aylık enf-
lasyonun ana eğiliminin önceki 
aya kıyasla sınırlı bir şekilde 
yükselirken, ikinci çeyrek orta-
lamasının altında kaldığı belirti-
len duyuruda, "Üçüncü çeyreğe 
ilişkin göstergeler yurt içi tale-
bin yavaşlamaya devam ederek 
enflasyonist etkisinin azaldığına 
işaret etmektedir. Mal enflasyo-
nu düşerken hizmet enflasyo-
nundaki iyileşmenin gecikmeli 
olacağı değerlendirilmektedir. 
" ifadelerine yer verildi. Duyu-
ruda, hizmet enflasyonundaki 
yüksek seyir ve katılık, enflas-
yon beklentileri ve jeopolitik 
gelişmelerin enflasyonist risk-
leri canlı tuttuğu kaydedilerek, 
Kurulun enflasyon beklentileri 
ve fiyatlama davranışlarının ön-
görüler ile uyumunun dezenf-
lasyon süreci açısından göreli 

öneminin arttığını vurguladığı 
belirtildi. Para politikasındaki 
kararlı duruşun yurt içi talepte 
dengelenme, Türk lirasında reel 
değerlenme ve enflasyon bek-
lentilerinde düzelme vasıtası ile 
aylık enflasyonun ana eğilimini 
düşüreceği ve dezenflasyon sü-
recini güçlendireceği aktarılan 
duyuruda, Kurulun parasal sıkı-
laştırmanın gecikmeli etkilerini 
de göz önünde bulundurarak 
politika faizinin sabit tutulması-
na karar vermekle birlikte, enf-
lasyon üzerindeki yukarı yönlü 
risklere karşı ihtiyatlı duruşunu 

yinelediği bildirildi.
"STERİLİZASYON ARAÇLARI 

ETKİN ŞEKİLDE 
KULLANILMAYA DEVAM EDİLECEK"

Duyuruda, aylık enflasyonun 
ana eğiliminde belirgin ve kalıcı 
bir düşüş sağlanana ve enflas-
yon beklentilerinin öngörülen 
tahmin aralığına yakınsayana 
kadar sıkı para politikası duruşu-
nun sürdürüleceği belirtilerek, 
şunlar kaydedildi: "Enflasyonda 
belirgin ve kalıcı bir bozulma 
öngörülmesi durumunda ise 
para politikası duruşu sıkılaştı-
rılacaktır. Kredi ve mevduat pi-

yasalarında öngörülenin dışında 
gelişmeler olması durumunda 
parasal aktarım mekanizması 
ilave makroihtiyati adımlarla 
desteklenecektir. Likidite koşul-
ları muhtemel gelişmeler göz 
önünde bulundurularak yakın-
dan izlenmektedir. Sterilizasyon 
araçları etkin şekilde kullanıl-
maya devam edilecektir. Kurul, 
politika kararlarını parasal sıkı-
laştırmanın gecikmeli etkilerini 
de dikkate alarak, enflasyonun 
ana eğilimini geriletecek ve enf-
lasyonu orta vadede yüzde 5 
hedefine ulaştıracak parasal ve 
finansal koşulları sağlayacak şe-
kilde belirleyecektir." Enflasyon 
ve enflasyonun ana eğilimine 
ilişkin göstergelerin yakından 
takip edileceği ve Kurulun fiyat 
istikrarı temel amacı doğrultu-
sunda elindeki tüm araçları ka-
rarlılıkla kullanacağı vurgulanan 
duyuruda, "Kurul, kararlarını 
öngörülebilir, veri odaklı ve şef-
faf bir çerçevede alacaktır. Para 
Politikası Kurulu Toplantı Özeti 
5 iş günü içinde yayımlanacak-
tır." ifadelerine yer verildi. n AA

TCMB Para Politikası Kurulu (PPK), politika faizi olan bir hafta vadeli repo ihale faiz oranını değiştir-
meyerek yüzde 50'de tuttu. Yapılan açıklamada enflasyonla mücadelede kararlılık vurgusu yapıldı

Faiz değişmedi! 

Gençlik ve Spor Bakanı Osman 
Aşkın Bak, yükseköğrenim öğren-
cileri için GSB yurt başvurularının 
başladığını duyurdu. Bakan Osman 
Aşkın Bak, sosyal medya hesa-
bından yaptığı açıklamada, 2024-
2025 akademik yılında, üniversi-
telerin örgün eğitim programlarına 
ilk kez kayıt yaptıran öğrenciler ile 
ara sınıf öğrencileri için GSB yurt 
başvurularının başladığını bildirdi. 
Öğrenciler, GSB yurt başvurularını 
24 Ağustos Cumartesi günü saat 
23.59'a kadar e-Devlet üzerinden 
yapabilecek.  Başvuru sırasında 
öğrencilerden sosyal ve ekonomik 
durumlarına ilişkin beyanları alı-
nacak. Başvuru süreci tamamlan-
dıktan sonra 12 farklı kamu kurum 

ve kuruluşuyla koordineli biçimde 
öğrencilerin beyanları değerlendi-
rilecek ve başvurular sonuçlandırı-
lacak. Yerleştirme sürecinde ailenin 
gelir ve sosyal durumu ile başarı 
kriterleri baz alınarak öğrencinin 
durumu tespit edilecek. Başvuru 
beyanlarının doğruluğu, Yükse-
köğretim Kurulu, Öğrenci Seçme 
ve Yerleştirme Merkezi, Spor Hiz-
metleri Genel Müdürlüğü, Aile ve 
Sosyal Hizmetler, Sağlık, Adalet ve 
Milli Eğitim Bakanlıkları ile Gelir 
İdaresi Başkanlığı, Sosyal Güvenlik 
Kurumu, Tapu ve Kadastro Genel 
Müdürlüğü, Nüfus ve Vatandaşlık 
İşleri Genel Müdürlüğü ile Yurtdışı 
Türkler ve Akraba Topluluklar Baş-
kanlığınca inceleyecek. n AA

Konya’nın köklü okulların-
dan olan ve mazisi 1990’a da-
yanan Mahmut Sami Rama-
zanoğlu Anadolu İmam Hatip 
Lisesi mezunları düzenlenen 
buluşma programı ile bir araya 
geldi. 1997’deki ilk mezunları 
ile birlikte 2024 yılında bu sene 
okulu yeni bitiren mezunlarına 
kadar her kademeden mezu-
nun katıldığı program; okulun 
tatbikat camiinde kılınan cuma 
namazı ile başladı. Daha son-
ra okulun konferans salonunda 
kuranı Kerim tilaveti ile devam 
eden programda Okul Müdürü 
Ahmet Erol tüm katılımcılara hoş 
geldiniz diyerek imam hatipli ol-
manın ve Mahmut Sami Rama-

zanoğlu Anadolu İmam Hatip Li-
sesi mezunu olmanın farklılığına 
değindi. Sonrasında Okulun ilk 
binasının yapımında öncü olan 
ve Konya’mızda da birçok hayır 
işinde öncü olan Halil İbrahim 
Sayar, katılımcılara hitap ederek 
okulun yapılış hikayesini ve bu 
süreçte yaşamış olduğu duygu-
sal anlatı paylaştı. Hazırlanan 
video gösteriminde katılımcılar 
eski okul yıllarına giderek duy-
gusal anlar yaşadı. Daha sonra 
eski idareci ve mezunlardan duy-
gularını belirtenlerin akabinde 
okul bahçesinde ikram eşliğinde 
mezunlar ve hocaları eski günle-
ri yad ettiler. 
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Yurt başvuruları başladı Okul yıllarını hatırladılar 



Türkiye’nin en büyük amatör 
spor kulüplerinden birisi olan Sel-
çuklu Belediyespor Kulübü, 2023-
2024 Futbol sezonunda elde ettiği 
tarihi başarılarla dikkat çekti. Futbol 
branşında faaliyetlerini altyapı ola-
rak sürdüren Selçuklu Belediyespor 
Kulübü  U14-U15-U16-U17-U18 
yaş gruplarında Konya Şampiyonu 
olarak Türkiye Şampiyonalarında 
mücadele etme hakkı kazanmıştı. 
Temsilcimiz Türkiye Şampiyonala-
rında da U16’da Türkiye Şampiyo-
nu, U17’de ise Türkiye ikincisi ola-
rak sezonu çifte kupa ile kapattı ve 
tarihi bir başarıya imza attı. Konya 
Futbol tarihinde bu başarıya ulaşan 
ilk kulüp olan Selçuklu Belediyespor 
Kulübü, Türkiye Futbol Federasyonu 
tarafından 1265 kulüp arasından 
2023-2024 sezonunun  en başarılı 
Amatör Futbol Kulübü seçildi.

U16 TAKIMI TÜRKİYE’NİN 
EN BÜYÜĞÜ OLDU

Konya Şampiyonu olarak U16 
Liginde Türkiye Şampiyonasına 
katılma başarısı gösteren Selçuklu 
Belediyespor Kulübü U16 Futbol Ta-
kımı, ilk olarak 1.Kademe ardından 
2.kademede de Şampiyon olarak 
Afyon’da düzenlenen dörtlü finale 
katılma başarısı gösterdi. Dörtlü 
final ilk maçında İstanbul Dudul-
luspor’u 2-0 mağlup eden temsilci-
miz Selçuklu Belediyespor,  Türki-
ye Şampiyonası finalinde Samsun 
Kadıköyspor’un rakibi oldu. Afyon 
Zafer Stadyumunda oynanan final 
müsabakasının ilk yarısı 0-0 eşitlikle 
sona ererken, ikinci yarı büyük bir 
heyecana sahne oldu. Karşılaşma-
nın 47.dakikası ve 55.dakikasında 
yediği gollerle 2-0 geriye düşen 
temsilcimiz, 65.Dakikada kazandığı 
serbest vuruşla topu ağlara gönde-
rerek farkı 1’e indirdi. Kalan sürede 
beraberlik için baskısını artıran ma-
vi-beyazlılar 77.dakikada kazandığı 
penaltıyı gole çevirerek skora eşitlik 
getirdi. Kalan dakikalarda temsilci-
miz Selçuklu Belediyespor baskısını 
artırsa da galibiyet golünü bulamadı 
ve karşılaşma 2-2 eşitlikle sona erdi. 
Direkt olarak penaltı atışlarının ya-
pıldığı finalde Selçuklu Belediyespor 
Kulübü kullandığı 3 penaltıyı da gole 

çevirirken, Samsun Kadıköyspor 3 
penaltı atışından da yararlanamadı. 
Müsabakayı penaltılar sonucu 3-0 
kazanan temsilcimiz Selçuklu Bele-
diyespor  Kulübü, Türkiye Şampi-
yonu olarak tarihi bir başarıya imza 
attı.

U17’DE ŞAMPİYONLUK 
KIL PAYI KAÇTI

U17 Liginde Konya Şampiyonu 
olarak Türkiye Şampiyonası’nda 
mücadele eden Selçuklu Beledi-
yespor Kulübü 1.Kademe ve 2.Ka-

deme’de şampiyon olarak son dört 
takım arasına adını yazdırdı. Kas-
tamonu’da düzenlenen dörtlü final 
ilk maçında Anadolu Bingölspor ile 
karşılaşan temsilcimiz, normal süre-
si 3-3 biten karşılaşmada penaltılar 
sonucu rakibini 7-4 mağlup ederek 
finale yükseldi. Kastamonu Gazi 
Stadyumunda oynanan final ma-
çında  İstanbul Eroğluspor ile karşı 
karşıya gelen temsilcimiz iki penaltı 
atışı ve sayısız gol fırsatından yarar-
lanamadığı karşılaşmada rakibine 

1-0 mağlup olarak Türkiye ikincisi 
oldu.

U18 LİGİNDE ERKEN VEDA
Selçuklu Belediyespor Kulübü 

U18 Futbol Takımı Konya Şampi-
yonasında gösterdiği başarılı per-
formansı Türkiye Şampiyonasına 
yansıtamadı. Konya U18 Liginde 
tüm maçlarını kazanarak Türkiye 
Şampiyonasına katılma hakkı elde 
eden Selçuklu Belediyespor Kulübü, 
Türkiye Şampiyonasına 1.Kademe 
müsabakalarının ardından veda etti.

U15 TAKIMI DÖRTLÜ FİNAL 
ŞANSINI KAÇIRDI

Selçuklu Belediyespor Kulübü 
U15 Futbol Takımı namağlup Konya 
Şampiyonluğunun ardından Türkiye 
Şampiyonasında da şehrimizi başa-
rıyla temsil etti. U15 Takımı Türkiye 
Şampiyonası 1.Kademe müsabaka-
larını şampiyon olarak tamamladı 
ve 2.Kademeye yükselme başarısı 
gösterdi. 2.Kademe müsabakala-
rında da rakiplerine karşı iyi bir mü-
cadele ortaya koyan mavi-beyazlılar 
2.kademe finale yükselme karşılaş-
masında rakibine 1-0 mağlup olarak 
Türkiye Şampiyonasına veda etti.

U14 TAKIMINDAN
 ERKEN VEDA

Konya Şampiyonu olarak Türki-
ye Şampiyonasında şehrimizi tem-
sil etme hakkı kazanan Selçuklu 
Belediyespor Kulübü Türkiye Şam-
piyonası 1.Kademede oynadığı iki 
maçtan da mağlubiyetle ayrılarak 
Türkiye Şampiyonasına veda etti.

U13 TAKIMI  KONYA
 İKİNCİSİ

Selçuklu Belediyespor Kulü-
bü U13 Futbol Takımı ise Konya 
Şampiyonası finalinde Konyaspor 
ile karşılaştı. Sahadan 4-1 mağlup 
ayrılan Selçuklu Belediyespor Kulü-
bü sezonu Konyaspor’un ardından 
ikinci sırada tamamladı. U13 liginde 
statü gereği Türkiye Şampiyonası 
düzenlenmediği için Mavi-Beyazlılar 
U13 liginde sezonu ikinci sırada ta-
mamladı.

HEDEF YENİ YILDIZLAR 
YETİŞTİRMEK

Selçuklu Belediyespor Kulübü 
futbol branşında kupa ve şampi-
yonlukların yanı sıra yetenekli spor-

cuları profesyonel takımlara kazan-
dırarak onların gelişimine katkıda 
bulunmayı hedefliyor. Kadrosunda 
bir çok yetenekli sporcu bulunduran 
Selçuklu Belediyespor Kulübü za-
man zaman Konyaspor’a da oyun-
cu gönderiyor. Başta Konyaspor 
olmak üzere yetenekli sporcuları 
profesyonel kulüplere kazandırarak 
onlara güzel ve başarılı bir gelecek 
hazırlamak mavi-beyazlı kulübün en 
büyük hedeflerinden birisi oldu.

SELÇUKLU SPOR 
MERKEZİ OLDU

Son dönemde futbol branşında 
elde edilen tarihi başarıları de-
ğerlendiren Selçuklu 
Belediye Başkanı 
Ahmet Pekya-
tırmacı, Spo-
run Merkezi 
Selçuklu’ya 
yakışır ba-
ş a r ı l a r 
elde et-
tikleri 
ifa-

de ederek, “Geçtiğimiz sezon tarihi 
bir başarı elde eden Selçuklu Bele-
diyespor Kulübü Futbol Takımla-
rımız, Türkiye Futbol Federasyonu 
tarafından 2023-2024 sezonunun 
en başarılı futbol kulübü seçildi. 
Sporun Merkezi Selçuklu sloganıyla 
çıktığımız yolculukta Türkiye’nin en 
başarılı futbol kulübü seçildik. Her 
zaman ifade ettiğimiz ‘Türkiye’nin 
En Büyük Amatör Spor Kulübü’  
ifadesi Türkiye Futbol Federasyonu 
tarafından bu sezon tescillenmiş 
oldu. Kulüp olarak en büyük hede-
fimiz bu ülkeye yetenekli sporcular 
kazandırmak. Kulübümüzde yeti-
şerek önce profesyonel anlamda 

Konyaspor’a, ardından Milli Takımı-
mıza hizmet edecek yetenekli spor-
cular keşfetmek, kazanmak bizlerin 
en büyük arzusu. Bu gençlerimizin 
elde ettiği başarılarda da eminim 
bu yolda bir çok gencimize ilham 
verecektir. Yapımına devam edilen 
Sporcu Seçme ve Yetiştirme Mer-
kezimizin tamamlanmasıyla birlikte 
tüm branşlarımız da profesyonel 
ve milli sporcular yetiştiren bir ku-
lüp haline geleceğiz. Tarihi başarıya 
imza atarak Türkiye’nin en büyüğü 
olan sporcularımızı, ailelerini, teknik 
heyetimizi ve kulüp yönetimimizi bir 
kez daha tebrik ediyorum” ifadeleri-
ni kullandı.n SPOR SERVİSİ

Malum; ülkemizde olimpiyat 
oyunlarının hemen arkasından fe-
derasyon seçimleri yapılır…

Olimpiyatlar, federasyonlar ve 
başkanları için önemli bir sınav-
dır…

Başarılı olanlar bir şekilde seçi-
lirler ve yollarına devam ederler…

Tabii ki, Spor Bakanlığı ve Spor 
Genel Müdürlüğü’nün tepesindeki 
insanlarla bir sorunu yoksa…

Bakanla, Bakan yardımcıları ya 
da  Spor Genel Müdürü ile sorunu 
olan federasyon başkanları, otur-
dukları o koltukları sadece rüyala-
rında görürler…

Önümüzdeki 3 ay içerisinde 
hemen hemen bütün federasyon-
larda seçim var, halen koltuğun-
da oturanlarla, o koltuğa oturmak 
isteyenler “seçim startı”nı vermiş 
durumdalar…

Bazı olimpik federasyonlara ta-
lip olan adaylar bir bir ortaya çıkma-
ya başladı…

Daha doğrusu kulağıma gelen-
ler var…

Örneğin; Boksta Eyüp Gözgeç 
milattan önce oturduğu koltuğu 
bırakmamak için, siyaseti de kulla-
narak tekrar aday…

Eyüp Gözgeç’in karşısında ise 

güçlü isimler var…
Trabzonlu Suat Hekimoğlu ve 

Yılmaz Arın ikilisi ile yine Trabzon-
lu eski boksör Selçuk Aydın ringde 
değil, ama genel kurul salonunda 
yarışacaklar!

Olimpiyatlarda boks branşında 
2 gümüş ve 1 bronz alınmasına 
rağmen, teftişlerden ve mahkeme-
lerden nefes alamaz duruma gelen 
boks federasyonunda değişim iste-
niyor.

*
Halterde ise Talat Ünlü’nün kar-

şısına Mehmet Yılmaz, Raif Özel, 
bir önceki başkan Tamer Taşpınar 
ve Gürsel  Dedeoğlu’nun çıkacağı 
gelen bilgiler arasında…

Halterde Talat Ünlü, mütevazi 
bütçesi ile görevde kaldığı süre içe-
risinde iyi işlere imza attı…

Bu seçimde ne olur?
Büyük bir ihtimalle devam eder 

gibime geliyor.
*
Tekvando da Selçuk Üniversi-

tesi Spor Bilimleri Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. Metin Şahin’in karşısına 
eski şampiyonlardan Bahri Tanrıku-
lu ile halen federasyon yönetiminde 
bulunan Oktay Duymaz çıkıyorlar…

Şansları var mı?

Bilemiyorum…
Ama, Bakanlık ve 

Metin Şahin istemedik-
ten sonra, tekvando fe-
derasyonun da yaprak 
bile kıpırdamaz…

Federasyon olarak 
başarılılar mı?

Gittikleri irili-ufaklı 
her organizasyonda 
kürsüye çıktılar, istiklal 
marşını okuttular…

Bu anlamda Türkiye’nin başını 
hep dik tuttular…

Tekvando Federasyonu, olimpi-
yat, dünya ve Avrupa şampiyonaları 
ile diğer uluslararası organizasyon-
larda ülkemizin madalya yükünü 
çeken en başarılı federasyonlardan 
birisi…

Haklarını yememek lazım…
Dolayısıyla, Metin Şahin “ada-

yım” derse kazanır.
*
Olimpik branşlar içerisinde ül-

kemizin yüz akı branşlarından, hem 
de en önemlisi güreş…

Ata sporumuz “güreş” denilince 
akan sular durur…

Olimpiyat, dünya 
ve Avrupa şampiyo-
nalarında en fazla altın 
kazandığımız branş…

Güreşin başında, 
güreşin içerisinden ge-
len Şeref Eroğlu var…

Görevde bulun-
duğu süre içerisinde, 
arkadaşları ile birlikte 
öyle güzel işlere imza 
attı ki, hem de ayağına 

dolananlara, altını oymaya çalışan-
lara rağmen, ülkemizin gururu ol-
dular…

Önümüzdeki seçilerde Şeref 
Eroğlu’nun devam etmesi bekleni-
yor…

Böyle başarılı bir federasyonun 
elbette taliplileri de olacak…

Selçuk Çebi’nin, Taha Akgül’ün 
ve Tevfik Odabaşı’nın isimleri geçi-
yor…

Güreşte kıran kırana bir seçim 
olabilir.

*
Atletizm Türk sporunun yumu-

şak karnı…
İyi bir bütçesi olmasına rağ-

men, gururumuzu okşayacak başa-
rılardan çok uzak…

Sırıkla atlamada 5.85’lik atlayı-
şıyla Olimpiyat 5. olan Ersu Şaşma 
ile gururlandık…

Bu sporcunun yetişmesinde 
Fenerbahçe kulübünün katkısı inkar 
edilemez…

Atletizm Federasyonu’ndan 
daha çok ilgilendiler Ersu Şaşma 
ile…

Atletizmde de değişim isteni-
yor…

Nihat Döker, Zeki Öztürk, Halil 
Akkaş ve en önemlisi de İstanbul’un 
Trabzonlu eski Gençlik ve Spor İl 
Müdürü Burhanettin Hacıfettahoğ-
lu’nun isminin geçtiği ve bir hayli 
de iddialı olduğu söyleniyor…

Seçilir mi?
Kimbilir….
Ama, bildiğim bir şey varsa, o 

da Fatih Çintimar’ın aday olması ha-
linde işinin zor olduğudur.

* 
Karate Federasyonu Başkanı 

Av.Dr. Aslan Abit Uğuz’a rakip çık-
tığı geldiği kulağıma…

Tokyo Olimpiyatları’nın 4 ma-
dalyalı branşı karate, keşke Paris’te 

olsaydı…
Mutlaka büyük bir başarıya 

imza atarlardı…
Bildiğim ve tanıdığım Aslan 

Abit Uğuz’un karşısına kim çıkarsa 
çıksın, hiç şansının olmadığını açık 
yüreklilikle söyleyebilirim…

Cenk Hilmi Kılıç’ın ismi geçiyor, 
ama “hiç şansı yok” diyorlar…

Ben demiyorum, konu komşu 
öyle diyor.

*
Bisiklette Emin Müftüoğlu aday-

lığını tekrar açıkladı ve seçimlere de 
tek aday olarak girecek muhteme-
len…

Karşısına rakip çıkacağını dü-
şünmüyorum.

*
Voleybol Akif Üstündağ, Cim-

nastik Suat Çelen, Judo Sezer Huy-
suz gibi başkanların karşısına aday 
çıksa da, çok şanslarının olacağını 
düşünmüyorum…

Özetlersem; olimpik branşların 
dışında kalan bir çok federasyonda 
da dokunulmayanlara dokunula-
cak…

Bunu kestirebilmek için “kahin” 
olmaya gerek yok…

Bakan Osman Aşkın Bak, illaki 
hesap soracaktır.

FEDERASYONLARDA BAŞKAN ADAYI ENFLASYONU!

haber@konyayenigun.com
RECEP ÇINAR
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Selçuklu’ya büyük onur!
Selçuklu Belediyespor Kulübü bu sezon Türkiye Şampiyonalarında elde ettiği başarılı sonuçların ardından TFF tarafından 

2023-2024 sezonunun en başarılı Futbol Kulübü seçildi. Başkan Pekyatırmacı ise, sporun merkezi olduklarını söyledi
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Geçen sezonun son haf-
tasında evindeki Galatasaray 
maçına düşme potasının üze-
rinde giren Konyaspor, sarı 
kırmızılıların kazanıp şampiyon 
olduğu gün, Trabzonspor’un 
Ankaragücü’nü yenmesiyle 
Ligde tutunmuştu. Yeşil be-
yazlılar yeni sezona takviye 
edilmiş kadrosu ve yenilenmiş 
oyun anlayışıyla deplâsmanda 
Kasımpaşa'yı yenerek başla-
dıktan sonra, ilk iç saha ma-
çında da Galatasaray’ı ağırladı. 
Deplâsman galibiyetinin verdiği 
umut ve futbol hasreti Konyalı 
futbolseverlerin maça ilgisini ar-
tırınca kırk bine yakın taraftarın 
tribünleri doldurması, seyircinin 
stattan uzaklaştığı bir dönemde 
güzel bir görüntü oluşturdu.

Bir yanda ülkemizi Şam-
piyonlar Liginde temsil eden, 
kadrosu Avrupa yıldızlarından 
kurulu Galatasaray, diğer yanda 
yaşadığı ekonomik sıkıntılar ne-
deniyle transfer yasağına maruz 
kalıp, darboğazdan kurtulma 
mücadelesiyle transfer sürecini 
eşzamanlı yürüten Konyaspor 
olunca haliyle kantarın topuzu 
sarı kırmızılıları işaret ediyordu.

Oyunun başlarında Galata-
saray baskılı olacağını gösterdi 
ama Konyaspor savunma de-
rinliğinde boğulmadan rakibini 
kontrol etmeyi uzun süre ba-
şarsa da sarı kırmızılılar önemli 
pozisyonlar üretti. Mertens’in 
şutunda Slovik’in topu üst di-
reğin dibinden kornere çelmesi 
takımı adına skoru korurken 
Galatasaray taraftarına önemli 
bir heyecan yaşattı. Konyaspor 
için temkinli olmak, rakibe karşı 
önemli bir önlem olsa da gol 
için rakip kaleyi de zorlamak ge-
rekiyordu. Yirminci dakikadan 
itibaren Muslera’nın koruduğu 
kaleye hamleler yapan yeşil 
beyazlılarda pas düzensizliği 
öne çıkınca ataklar etkili olma-
dı. Son bölgeye aktarılan top-
larda da vuruşlar isabetsizdi. 
Nitekim 40.dakkada Yusuf’un 
ortasında maçın en önemli gol 
fırsatını yakalayan Konyaspor 
da Aleksiç’in şutu az farkla auta 
çıktı. Hemen ardından sağdan 
Barış’la başlayan Galatasaray 
atağında İcardi’nin altıpas kö-
şesinden arka direğe çevirdiği 

topa Slovik ve Ndao hamle ya-
pamayınca Kerem için kolay bir 
gol vuruşu oldu.

Yenilgiye düşmesine rağ-
men oyundan kopmayan Kon-
yaspor dört dakika sonra güzel 
bir organizasyonla golü buldu. 
Soldan yapılan ortada Oğulcan, 
zor pozisyonda düzgün bir vu-
ruşla ilk yarının eşitlikle tamam-
lanmasını sağladı.

İkinci yarının en önemli gol 
fırsatını 54.dakikada Konyaspor 
yakaladı. Sağdan kullanılan kor-
ner atışında Adil arka direkte 
salise farkıyla topa dokunama-
yınca önemli bir pozisyon eriyip 
gitti. Ancak bu pozisyonda esas 
kayda değer durum; ön direkte 
Torreira’nın, arkasında kaldığı 
Aleksiç’in dibine kasten düşerek 
baldırlarına temas edip denge-
sini bozmasıydı.

Bunun ardından, ceza alanı 
çizgisinin hemen dışında Ke-
rem Demirbay’ın Konyasporlu 
oyuncuyu omuzla teması faul 
olması gerekirken Direnç Tosu-
noğlu oyunu devam ettirmeyi 
tercih etti. 

Savunma hattından topu 
uzaklaştırma sırasında tedir-
ginlikler yaşayan ve topu ikinci 
adama göndermede zorlanan 
Konyaspor 59.dakikada böy-
le bir pozisyonun devamında 
Barış’ın golüne engel olamadı. 
Fakat, korner atışından sonra 
savunmanın uzaklaştırdığı topu 
Kerem  kafayla ceza alanına 
gönderdiğinde Galatasaraylı 
dört oyuncu ofsayt pozisyo-
nundaydı ki hem VAR hakem-
leri hem de Direnç Tosunoğlu, 
Kerem’in vuruş anını ofsayt 
başlangıcı olarak almadı. Barış 
gol vuruşu yaptığı pozisyonda 
topu alıp döndüğü sırada da 
başka Galatasaraylı oyuncular 
kalecinin görüş açısında, yani 
aktif oyun bölgesindeydi. Ve 

Futbol Oyun Kuralları kitabında 
ofsayt tanımı yapılırken, “Ofsayt 
pozisyonundaki hareketli veya 
duran bir oyuncunun rakibinin 
yolunda bulunması ve onun 
topa doğru hareketini engelle-
mesi, eğer rakibinin oynama 
imkânını veya top için müca-
delesini etkilerse bu bir ofsayt 
ihlalidir” denilmektedir.

Golden sonra, Barış Al-
per’in yalnız başına kulübeye 
koşarak sevincini Teknik direk-
törüyle yaşaması, diğer oyun-
cuların da sevinci sahanın uzak 
köşesinde paylaşmaları dikkat 
çekiciydi.

Maçın 80.dakikasında 
Konyaspor savunmasında, 
kaleci Slovik’in de dâhil olduğu 
hatalar silsilesi yaşandı ve İcardi 
golü attı ama maç boyunca kart 
göstermesi gereken birçok fau-
lü es geçen Direnç Tosunoğlu, 
VAR’ın izleme tavsiyesinin ar-
dından; gol öncesinde yapılan 
faulü tespit edip golü geçersiz 
saydı.

Sonuna 8 dakika uzatma 
süresi ilave edilen maçın kalan 
bölümünde Konyaspor’un be-
raberlik çabaları, pas düzenin-
deki yetersizlikler öne çıkınca 
sonuç vermedi ve geçen yılın 
şampiyonu, ilk iki haftayı, zor-
lansa da 2-1’lk skorlarla geçme-
yi başardı.

Maçın hakemi Direnç To-
sunoğlu’na gelince… VAR in-
celemesiyle iptal ettiği faullerin 
benzeri maç içerisinde o kadar 
çok yaşandı ki pek çoğunda 
oyunu devam ettirerek Galata-
saray’ın sert oyununa tolerans 
tanıdı. Ustalıkla atılan tekmeleri, 
ceza çizgisinin hemen önünde 
arkadan omuz vurarak oyuncu 
düşürmeleri, yardımcı hakem 
önünde sakatlama pahasına 
yapılan kasti faulleri o kadar 
görmek istemedi ki, ilk sarı kartı 
69.dakikada çıkardığı Kerem 
Demirbay’ın o pozisyon ön-
cesinde de kartlık hareketiyle, 
başkaca en az beş-altı defa sarı 
kartlık müdahale olmuştu.

Görünen o ki, bu sezon da 
futboldan çok hakem hatala-
rı, VAR’ın doğru ya da yanlış 
müdahaleleri futbolumuzun ilk 
gündemi olmaya devam ede-
cek.

GALATASARAY DAHA DİRENÇLİYDİ

haber@konyayenigun.com
MUSTAFA GÜDEN

Sarayönü artık 
daha güçlü!

UEFA’dan Arda Kardeşlere görev

Sarayönü futbolunda yeni dönem başlıyor. Bu süreçte Sarayönü 
Belediyespor ve Sarayönü Spor güçlerini birleştirme kararı aldı

Sarayönü futbol camiasında 
heyecan verici bir gelişme ya-
şandı. İlçenin iki önemli futbol 
kulübü, Sarayönü Belediyespor 
ve Sarayönü Spor, aldıkları ortak 
kararla birleşme sürecini başlattı. 
Birleşme sonrası takımın, Sa-
rayönü Belediyespor adı altında 
yoluna devam edeceği açıklandı.

YENİ OLUŞUM 
GERÇEKLEŞTİ

Bu birleşme, kulüplerin hem 
sportif başarılarını artırmak hem 
de mali açıdan daha güçlü bir 
yapıya kavuşmak amacıyla ger-
çekleştirildi. Kulüp yetkilileri, Sa-
rayönü Belediyespor adıyla yola 
devam edecek yeni oluşumun, 
bölgedeki futbolseverlere daha 
kaliteli bir futbol deneyimi sun-
mayı hedeflediğini belirtti.

GENÇ YETENEKLER 
KEŞFEDİLECEK

Yeni dönemde, Sarayönü 

Belediyespor'un altyapı ça-
lışmalarına daha fazla yatırım 
yaparak genç yeteneklerin 
keşfine öncelik vereceği vur-
gulandı. Birleşmenin, hem 
ilçede futbola olan ilgiyi ar-
tırması hem de yerel ligler-
de daha rekabetçi bir takım 
ortaya çıkarması bekleniyor. 
Sarayönü Belediyespor adıy-
la devam edecek olan yeni 
takım, önümüzdeki sezona 
güçlü bir kadro ve iddialı he-

deflerle girmeyi planlıyor. Ku-
lüp yetkilileri, bu birleşmenin 
Sarayönü futboluna büyük bir 
ivme kazandıracağını ve taraf-
tarlarına unutulmaz bir sezon 
yaşatmayı hedeflediklerini ifa-
de etti. 

Sarayönü halkı ve futbol 
camiası, bu yeni oluşumu 
büyük bir heyecanla karşılıyor 
ve takımın başarılarını sabır-
sızlıkla bekliyor.
n SPOR SERVİSİ

FIFA kokartlı hakem Arda 
Kardeşler, Ukrayna'nın Kryv-
bas ile İspanya'nın Real Betis 
takımları arasında 22 Ağustos 
2024 Perşembe günü oynana-
cak UEFA Konferans Ligi play-
off turu birinci müsabakasını 
yönetecek. Slovakya'nın 
Kosice şehrindeki Kosicka 
Stadyumu'nda saat 21.00'de 
başlayacak müsabakada Arda 
Kardeşler'in yardımcılıklarını 
Mehmet Emin Tuğral ve Deniz 
Caner Özaral yapacak. Müsa-

bakanın dördüncü hakemi ise 
Zorbay Küçük olacak. Karşı-
laşmada Mustafa İlker Coş-

kun VAR, Onur Özütoprak ise 
AVAR olarak görev yapacak.
n SPOR SERVİSİ



Konyaspor haftayı ilk 8’de kapattı
Trendyol Süper Lig'de 

2. haftanın perdesi kapan-
dı. Ligde 2. hafta, Atakaş 
Hatayspor-Kasımpaşa 
ve ikas Eyüpspor-Sipay 
Bodrum FK maçlarıyla ta-
mamlandı. Hatayspor ile 
Kasımpaşa 1-1 berabere 
kaldı, Eyüpspor ise Bod-
rum FK'yi 4-1 mağlup etti. 
İkide iki yapan Beşiktaş, 6 
puan ve averajla liderliği-
ni sürdürdü. Siyah-beyazlı 
takımla aynı puanı bulunan 
son şampiyon Galatasaray 
ise ikinci sırada yer aldı. 
Süper Lig'in 2. haftasın-
da oynanan 9 müsabaka-

nın 4'ünü konuk takımlar, 
3'ünü ise ev sahibi ekipler 
kazandı. İki müsabaka ise 
beraberlikle sonuçlandı. 
Bu hafta oynanan karşı-
laşmalarda toplam 33 gol 
kaydedildi. Temsilcimiz 
Konyaspor, kendi sahasın-
da Galatasaray’a 2-1 mağ-
lup olmuştu. Yeşil beyazlı-
lar bu hafta ligde kendine 
8. sırada yer buldu. Yeşil 
beyazlılar haftaya Bodrum 
FK, deplasmanında 3 puan 
arayacak. 

SONUÇLAR
Trendyol Süper Lig'in 

2. haftasında oynanan 

maçlarda alınan sonuçlar 
şöyle: TÜMOSAN Kon-
yaspor-Galatasaray: 1-2. 
Bellona Kayserispor-Net 
Global Sivasspor: 1-2. 
Göztepe-Fenerbahçe: 2-2. 
Adana Demirspor-Çaykur 
Rizespor: 1-2. RAMS Ba-
şakşehir-Corendon Alan-
yaspor: 4-2. Beşiktaş-An-
talyaspor: 4-2. Gaziantep 
FK-Samsunspor: 0-1. Ata-
kaş Hatayspor-Kasımpaşa: 
1-1. ikas Eyüpspor-Sipay 
Bodrum FK: 4-1. NOT: 
Trabzonspor, 2. haftayı 
bay geçti.
n SAMET AKTAŞ
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Son 10 yılda 
20 milyon avro!
Alman kökenli internet sitesi Transfermarkt, son 10 yılda Süper Lig'de en çok bonservis ücreti öde-

yen kulüpleri açıkladı. Bu kapsamda Konyaspor, en çok para ödeyen 10 kulüp arasında yer aldı
Bu sezon Teknik Direktör 

Ali Çamdalı, yönetiminde Sü-
per Lig’de üst sıraları hedef-
leyen Anadolu Kartalı TÜMO-
SAN Konyaspor, kendisine 
beyaz bir sayfa açtı. Geçen 
sezon aynı sıkıntıları yaşama-
mak adına, kadrosunu yeni 
transferlerle güçlendiren yeşil 
beyazlılar, bu sezon mutlak 
üst sıraları hedefliyor. 

BU SEZON 850 BİN 
AVRO ÖDEDİ

Konyaspor Kulübü Başka-
nı Ömer Korkmaz ve yönetim 
kurulu üyeleri büyük feda-
karlık yaparak takıma birçok 
yeni oyuncu kazandırdı. Kon-
yaspor, bu sezon Umut Na-
yir’e 400 bin avro, Melih İb-
rahimoğlu’na 350 bin avro ve 
Melih Bostan’a 100 bin avro 
bonservis bedeli ödedi. Yeşil 
beyazlılar bu 3 oyuncuya top-
lamda 850 bin avro ödemiş 
oldu. Konyaspor, diğer yeni 
oyuncuları ise bonservis be-
deli ödemen kadrosuna kattı. 

20 MİLYON 
AVROYU AŞTI

Alman kökenli internet 
sitesi Transfermarkt, son 10 
yılda Süper Lig'de en çok 

bonservis ücreti ödeyen ku-
lüpleri de belli oldu. Son 10 
sezonda bonservise en çok 
para harcayan Türk takımları 
304 milyon Euro ile Fener-
bahçe, 276 milyon ile Galata-
saray, 163 milyon ile Beşiktaş 

ve 160 milyon ile de Trab-
zonspor oldu. Son 10 yıl ara-
lıksız Süper Lig'de mücadele 
eden TÜMOSAN Konyaspor 
ise 20, 6 milyon Euro bonser-
vis harcayarak 7. sırada yer 
alıyor. n SAMET AKTAŞ
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